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Město Český Brod 
Zápis (anonymizovaný) 

4. řádné zasedání zastupitelstva města, konané dne 3. dubna 2023 v 18:00 hod. 
v místě: Obřadní síň českobrodské radnice 

 
Přítomni: Mgr. Tomáš Klinecký, Ing. Milan Majer, Mgr. Hana Bohatová, Václav Hájek, Ing. 
Lucie Hovorková, Ing. Martin Janků, Ing. Jaroslav Kokeš, Pavel Kvasnička, PhDr. Vladimír 
Jakub Mrvík, Ing. Evžen Pospíšil, Martin Sahula DiS., Mgr. Jiří Slavík, MUDr. Ing. Jan 
Sýkora, Bc. Petr Šmejkal, Bc. Karolína Blažková, Bc. Jiří Stuchl, Ing. Jakub Nekolný, Tomáš 
Charvát, Ing. arch. Markéta Havlíčková 
 
Omluveni: Ing. Filip Ulík, Ing. Jan Přikryl 
 
Přítomni přizvaní: Mgr. Jiří Paulů - tajemník MěÚ, vedoucí odborů 
 
Předsedající: Mgr. Tomáš Klinecký 
 
Zapsal: Petronela Matějková 
 
Příloha zápisu: Usnesení zastupitelstva města č. 68/2023 - 86/2023 
 
Volební komise:   
 
Návrhová komise: MUDr. Ing. Jan Sýkora, Martin Sahula DiS. 
 
Ověřovatelé zápisu: Ing. Jaroslav Kokeš, Tomáš Charvát 
 
Pan starosta Mgr. Klinecký zahájil (18:05 hod.) 4. řádné zasedání ZM, přivítal členy ZM a 
konstatoval, že je přítomno 17 členů zastupitelstva, což je nadpoloviční většina a zasedání je 
usnášeníschopné.  
Z dnešního jednání jsou omluveni Ing. Přikryl a Ing. Ulík. Bc. Šmejkal a P. Kvasnička se 
dostaví s menším zpožděním. 
 
Mgr. Klinecký přivítal všechny přítomné na dnešním zasedání. Upozornil zastupitele na 
hlasovací lístky, které jim byly rozdány na stůl, tak jako na předchozích jednáních, a požádal 
je o zaznamenávání svého hlasování, vždy do řádku, který bude před hlasováním nahlášen.  
Dále upozornil přítomné, že dnešní jednání je vysíláno on-line a přítomné požádal, aby se v 
souladu se zákonem GDPR vyvarovali jmenování třetích osob, nepřítomných na dnešním 
jednání. 
 
Mgr. Klinecký následně seznámil přítomné s programem dnešního jednání, na kterém je 20 
bodů a informací. Omluvil se za předložení bodu „Dopravní model trasy obchvatu podél 
vysokorychlostní tratě“ na poslední chvíli, materiály jsou rozdány na stole, podrobnosti budou 
zdůvodněny v projednávaném bodu.  
Poté se dotázal zastupitelů, zda má někdo připomínky k takto navrženému programu a 
otevřel diskuzi k programu.  
Nikdo z přítomných zastupitelů připomínky neměl. 
 
Pan starosta nechal hlasovat o navrženém programu dnešního zasedání. 
Schváleno: Pro: 17, Proti: 0, Zdržel se: 0  
 
Mgr. Klinecký dal návrh na členy návrhové komise ve složení: M. Sahula a MUDr. Ing. 
Sýkora. 
Schváleno: Pro: 15, Proti: 0, Zdržel se: 2 (M. Sahula, MUDr. Ing. Sýkora) 
 



 

 2 

Dále byli ověřovateli dnešního zápisu navrženi: Ing. Kokeš a T. Charvát. 
Schváleno: Pro: 17, Proti: 0, Zdržel se: 0  
 
Mgr. Klinecký se poté dotázal, zda byl ověřen zápis z 3. ZM (ověřovatelka Ing. Hovorková 
ověření potvrdila, P. Kvasnička nebyl přítomen, ale zápis také ověřil). 
Poté se ještě dotázal směrem k ostatním zastupitelům, zda mají připomínky k zápisu z 
minulého jednání. 
Nikdo připomínky neměl. 
 
Zapisovatelkou dnešního zápisu byla určena: Petronela Matějková. 
 
Poté pan starosta přistoupil k projednávání navrženého programu. 
 
 
Program pro - 4. řádné zasedání zastupitelstva města 
 
1. Schválení rozpočtového opatření č. 1 k rozpočtu 2023 
2. Přidělení finančních prostředků z programů podpory sportu, kultury a volného času - 
Program č. 1 
3. Přidělení finančních prostředků z programů podpory sportu, kultury a volného času - 
Program č. 2 
4. Žádost o narovnání Smlouvy o dotaci z rozpočtu města Český Brod na rok 2021 včetně 
Dodatku č. 1 - Program 2 TJ Slavoj Český Brod, z. s., IČO: 00663191 
5. Mimořádný účelový příspěvek projektu "Vzkvétání škol Českobrodska" 
6. Souhlas s přijetím dotace pro DSO Český Brod - Doubravčice (Adaptační skupiny) 
7. Souhlas s přijetím dotace pro DSO Český Brod – Doubravčice od MV ČR na projekt 
"Českobrodsko společně“ 
8. Hájovna Vrátkov, záměr rekonstrukce podkroví 
9. Změna přílohy č. 1 ke zřizovací listině ZŠ Žitomířská 
10. Průmyslová ul. - bezúplatný převod pozemku KN p.č. 648/5 v k.ú. Liblice u Českého 
Brodu 
11. Prodej podílu 1/12 pozemku v k.ú. Pornice 
12. Pronájem/prodej/výpůjčka (části) pozemku v k.ú. Český Brod (J.P. a V.P.) 
13. Využití předkupního práva dle § 101 zákona o územním plánování (J.P.) 
14. Prohlášení vlastníka nám. Arnošta z Pardubic 1384 
15. Ukončení aktivit v Agendě MA21 
16.  Informace - Zápis z jednání finančního výboru 
17. Výzva k projednání Petice občanů ul. K Dolánkám, Český Brod 
18. Projekt Stolpersteine - Kameny zmizelých v Českém Brodě 
19. Činnost kontrolního výboru 
20. Dopravní model trasy obchvatu podél vysokorychlostní tratě 
 
 
1. Schválení rozpočtového opatření č. 1 k rozpočtu 2023 
 
1) Informace o materiálu pro RM (ZM) 
Dle dostupných informací a podkladů je předložen návrh na rozpočtové opatření č. 1 k 
rozpočtu na rok 2023. V rozpočtovém opatření jsou zapracovány dostupné informace 
ohledně vývoje příjmů a dále změny v oblasti výdajů. Je přiložen přehled zůstatků 
bankovních účtů k 28. 2. 2023.   
 
2) Návrh odboru na řešení (doporučení – zamítnutí) 
Doporučuje schválit. 
 
3) Dopady řešení na rozpočet města 
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4) Vazba na Strategický plán či jiné dokumenty města 
 
5) Soulad se Směrnicí pro zadávání zakázek malého rozsahu 
  
Mgr. Klinecký – požádám rovnou o úvodní slovo paní vedoucí finančního odboru. 
Ing. Jedličková – předložené opatření nemá velký rozsah-10 bodů, jsme totiž na začátku 
roku. Z přílohy RO č. 1 vidíte, že se rozpočet navýšil z položek – odvody za odnětí půdy ze 
zem. půdního fondu (+ 30 tis.) a příjmy z úroků (+ 400 tis.). Co se týká provozních výdajů, 
změny jsou u oprav fasády a vnitřních prostor čp. 1, dále spoluúčast k dotaci „Vzkvétání škol 
Českobrodska“ a energetický management a energetická koncepce, což je povinnost, aby 
město mohlo žádat o dotace. 
 
Příchod P. Kvasnička v 18:13 hod.  
Přítomno je 18 zastupitelů. 
 
Dále došlo k navýšení služeb – za městského grafika, městského dopravního inženýra – tyto 
nové smlouvy spadají pod tajemníka MěÚ, proto došlo k navýšení jeho kapitoly, část se 
přesunula z kapitoly vedoucího ODŽÚ, dále navýšení kapitoly na propagaci, vzdělávání, 
služby městského architekta, viz barevně vyznačené řádky v příloze. Plus vidíte 990 tis. – 
použití prostředků z minulého období. 
Jelikož není dnes přítomen pan předseda finančního výboru, doplním, že výbor rozpočtové 
opatření projednal dne 27. března, kde jej také schválil, zápis je předložen dnes. 
Mgr. Klinecký – vývoj daňových příjmů ještě nejsme schopni posoudit, budeme vědět 
později. Otevírám diskuzi k tomuto bodu. 
 
Příchod Bc. Šmejkal v 18:17 hod.  
Přítomno je 19 zastupitelů. 
 
Ing. Nekolný – k návrhu rozpočtového opatření nemám žádnou připomínku, ale nebyl jsem 
na ZM, kdy se projednával rozpočet, tak mám drobnou připomínku k hospodaření města – je 
vcelku správně, že se uvolňují vázané prostředky z různých fondů, ale příští rok situace 
nebude stejná, proto bych požádal o jakousi střídmost - provozní saldo se snižuje a financí 
na další investiční výdaje je čím dál, tím méně. Neberte to jako kritiku, ale jako impulz k 
zamyšlení, jaký je trend vývoje financí. 
Mgr. Klinecký – děkuji, ale nemyslím si, že jsme nestřídmí. 
Ing. arch. Havlíčková – snažili jsme se o zapojení prostředků ležících na účtech, aby 
neztrácely hodnotu. Ceny všeho pořád rostou, tudíž bychom neradi za rok/dva zaplatili více 
než je nutné u toho, co jde udělat nyní. 
Ing. Nekolný – to chápu, jen je potřeba si uvědomit, že město čekají opravdu velké investiční 
akce, které také „spadnou“ do doby, kdy bude již vše opět dražší. 
Ing. arch. Havlíčková -  k rekonstrukci čp. 1 chci doplnit, že k navýšení nákladů zde došlo z 
důvodu potřeby odkrytí stavební konstrukce, proběhly zde také nutné archeologické práce. 
Mgr. Klinecký – rada města jej také projednala a doporučuje schválit. Pokud se do diskuze 
nikdo další nehlásí, diskuzi končím a nechám hlasovat o předloženém návrhu usnesení. 
  
 
s c h v á l e n o (Pro: 19 - Mgr. Tomáš Klinecký, Ing. Milan Majer, Pavel Kvasnička, Ing. arch. 
Markéta Havlíčková, Ing. Evžen Pospíšil, PhDr. Vladimír Jakub Mrvík, PhD., Martin Sahula 
DiS., Bc. Karolína Blažková, Mgr. Hana Bohatová, Václav Hájek, Ing. Lucie Hovorková, 
Tomáš Charvát, Ing. Martin Janků, Ing. Jaroslav Kokeš, Ing. Jakub Nekolný, Mgr. Jiří Slavík, 
Bc. Jiří Stuchl, MUDr. Ing. Jan Sýkora, Bc. Petr Šmejkal, Proti: 0, Zdrželo se: 0) 
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                                                                                                 Usnesení č. 68/2023 
Zastupitelstvo města 
 
 
I.      schvaluje 
 
   rozpočtové opatření č. 1 k rozpočtu města na rok 2023 ve znění, které je přílohou originálu 
zápisu k tomuto usnesení.  
  
 
2. Přidělení finančních prostředků z programů podpory sportu, kultury a volného času 
- Program č. 1 
 
1) Informace o materiálu pro RM (ZM) 
V návaznosti na usnesení Zastupitelstva města Český Brod č. 20/2022 ze dne 28. 11. 2022 
byla dne 19. 12. 2022 vyhlášena výzva k podávání žádostí o dotace na rok 2023 v rámci 
programů podpory sportu, kultury a volného času z Fondu sportu, kultury a volného času 
města Český Brod - Program č. 1: Zabezpečení pravidelné činnosti NNO. Alokovaná částka 
v rozpočtu města pro Program č. 1 činí 2.500.000 Kč. Řádně vyplněné a úplné žádosti bylo 
potřeba zaslat nejpozději do 20. 2. 2023. Hodnotící komise na svém jednání dne 15. 3. 2023 
posoudila obdržené žádosti dle kritérií přidělení dotace uvedených v programech a rozdělila 
částku ve výši 2.464.000 Kč mezi žadatele.  
Komise navrhla k vyřazení žadatele Škola TAEKWON-DO I.T.F. GE-BAEK HOSIN SOOL, 
z.s. jejich žádost neobsahovala povinné přílohy dle Programů podpory sportu, kultury a 
volného času z Fondu sportu, kultury a volného času města Český Brod – Výroční zprávu za 
předchozí rok, obsahující informaci o věkovém složení členské základny a účetní závěrku. 
Výroční zprávu a členskou základnu členů v Českém Brodě spolek doložil dodatečně po 
jednání hodnotící komise. K výroční zprávě nebyla přiložena účetní závěrka. Je na 
rozhodnutí zastupitelstva zda dotaci na činnost spolku přidělí. Ve fondu zůstává částka ve 
výši 36.000 Kč, kterou komise navrhuje ponechat ve fondu. 
Dodatečně byla doručena členská základna spolku Stáj NaPoli, z.s. s upřesněním 
členů z Českého Brodu. 
O průběhu a výsledcích jednání je pořízen zápis, jehož přílohou je přehled posuzovaných 
žádostí Programu č. 1 s navrženou částkou dotace. Závěry komise mají pro schvalující 
orgány pouze doporučující charakter. 
Rada města na svém jednání dne 29. 3. 2023 nerozhodla o přidělení dotace pro spolek 
Českobrodský spolek šachovní, IČO: 03925471, SH ČMS – Sbor dobrovolných hasičů 
Český Brod, IČO: 61884979 a Stáj NaPoli z.s., IČO: 27054900. Tento bod se rozhodla 
stáhnout. Do jednání zastupitelstva žádali doplnit počet členů spolku Stáj NaPoli, z.s., 
kteří mají bydliště v Českém Brodě. 
 
2) Návrh odboru na řešení (doporučení – zamítnutí) 
Jde o kompetenci RM a ZM. 
 
3) Dopady řešení na rozpočet města 
Prostředky jsou schváleny v rozpočtové kapitole Fond sportu, kultury a volného času. 
 
4) Vazba na Strategický plán či jiné dokumenty města 
KO 10 Rekreace, sport, kultura, aktivity volného času. 
10.3 Financování kulturních, sportovních a volnočasových aktivit a investičních akcí. 
10.3.1 Naplňovat Programy pro podporu kultury, sportu a volnočasových aktivit a 
investičních akcí včetně jasně definovaných kritérií, priorit a finančních alokací. 
 
5) Soulad se Směrnicí pro zadávání zakázek malého rozsahu 
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Mgr. Klinecký – úvodní slovo předám předkladateli tohoto bodu Ing. Pospíšilovi. 
Ing. Pospíšil – na základě usnesení ZM byla vyhlášena výzva k podávání žádostí o dotace 
na rok 2023 v rámci Programu č. 1, hodnotící komise doporučila rozdělení finančních 
prostředků. Na schůzi rady proběhla diskuze ohledně částky pro Stáj NaPoli, došlo k ověření 
počtu členů z Českého Brodu, z těchto důvodů navrhuji přidělení 20 tis. a ne 50 tis. jak je 
navrženo v usnesení. 
Mgr. Klinecký – pro letošní rok jsme alokovali 2,5 mil. Kč, abychom pomohli neziskovým 
organizacím zejména kvůli zvyšování nákladů na elektřinu. Otevírám diskuzi. 
PhDr. Mrvík – jen doplním Ing. Pospíšila, že dle současných pravidel pro rozdělování financí, 
lze přidělit finanční příspěvek i organizaci, která nemá sídlo na území Českého Brodu, ale 
určitý počet členů má trvalé bydliště v Brodě, což by se mělo do budoucna řešit. Jedním z 
ukazatelů přidělení dotace je, že spolky dodávají informaci o počtu svých členů, ale komise 
nemá šanci tuto informaci ověřit, což by do budoucna mělo být pravidly zpřísněno. 
Ing. Pospíšil – souhlasím. V průběhu roku bychom měli dát návrhy na úpravu pravidel, i když 
na druhou stranu je důležitá i určitá míra důvěry vůči organizacím. 
Mgr. Klinecký – děkuji, pokud se nikdo další do diskuze nehlásí, diskuzi končím a nechám 
hlasovat o upraveném návrhu usnesení dle Ing. Pospíšila. 
  
 
s c h v á l e n o (Pro: 18 - Mgr. Tomáš Klinecký, Ing. Milan Majer, Pavel Kvasnička, Ing. arch. 
Markéta Havlíčková, Ing. Evžen Pospíšil, PhDr. Vladimír Jakub Mrvík PhD., Martin Sahula 
DiS., Bc. Karolína Blažková, Mgr. Hana Bohatová, Václav Hájek, Ing. Lucie Hovorková, Ing. 
Martin Janků, Ing. Jaroslav Kokeš, Ing. Jakub Nekolný, Mgr. Jiří Slavík, Bc. Jiří Stuchl, 
MUDr. Ing. Jan Sýkora, Bc. Petr Šmejkal, Proti: 0, Zdrželo se: 1 - Tomáš Charvát) 
 
                                                                                                 Usnesení č. 69/2023 
Zastupitelstvo města 
 
 
I.      schvaluje 
 
   poskytnutí dotace z Programu č. 1, Zabezpečení pravidelné činnosti NNO, ve výši 
2.434.000 Kč dle následujícího seznamu: 
 
Žadatel:                                                    IČO:                 Dotace v Kč: 
Českobrodský spolek šachovní                                                        03925471          16.000 Kč, 
Junák - český skaut, středisko Ing. Ládi Nováka Český Brod, z.s.  61882241           95.000 Kč, 
Junák - český skaut, středisko Psohlavci Český Brod, z.s.             61882186           72.000 Kč, 
SH ČMS - Sbor dobrovolných hasičů Český Brod                           61884979          15.500 Kč, 
SK Český Brod z.s.                                                                          61883824         500.000 Kč, 
Srdcovky z.s.                                                                                    07156693        106.000 Kč, 
Stáj NaPoli z.s.                                                                                 27054900          20.000 Kč,      
Škola TAEKWON-DO I.T.F. GE-BAEK HOSIN SOOL z.s.              70867968                   0 Kč, 
T. J. Sokol Český Brod                                                                     00662402        419.500 Kč, 
TJ Liblice z.s.                                                                                   14800764         200.000 Kč, 
TJ Slavoj Český Brod z.s.                                                                00663191         900.000 Kč, 
VOX Bohemicalis, z.s.                                                                     61882364          90.000 Kč. 

  
 
II.      schvaluje 
 
   uzavření smluv o poskytnutí dotace z rozpočtu města. Návrhy smluv o poskytnutí dotace 
jsou přílohou originálu zápisu k tomuto usnesení. 
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III.      pověřuje 
 
   starostu města Mgr. Tomáše Klineckého podpisem smluv o poskytnutí dotace. 
  
 
IV.      rozhoduje 
 
   o neposkytnutí dotace z důvodu nepředložení povinných příloh k poslednímu dni lhůty pro 
podání žádostí žadatele Škola TAEKWON-DO I.T.F. GE-BAEK HOSIN SOOL, z.s., IČO: 
70867968. 
  
 
3. Přidělení finančních prostředků z programů podpory sportu, kultury a volného času 
- Program č. 2 
 
1) Informace o materiálu pro RM (ZM) 
V návaznosti na usnesení zastupitelstva města Český Brod č. 20/2022 ze dne 28. 11. 2022 
byla dne 19. 12. 2022 vyhlášena výzva k podávání žádostí o dotace na rok 2023 v rámci 
programů podpory sportu, kultury a volného času z Fondu sportu, kultury a volného času 
města Český Brod - Program č. 2: Podpora tradičních akcí města, vybraných forem práce i s 
neorganizovanými dětmi, mládeží a seniory, reprezentace města. Alokovaná částka v 
rozpočtu města pro Program č. 2 činí 500.000 Kč. Řádně vyplněné a úplné žádosti bylo 
potřeba zaslat nejpozději do 20. 2. 2023. Hodnotící komise na svém jednání dne 15. 3. 2022 
posoudila obdržené žádosti dle kritérií přidělení dotace uvedených v Programech a rozdělila 
částku ve výši 485.000 Kč mezi žadatele. Částku 15.000 Kč navrhuje komise ponechat na 
akce, na které může být žádáno v průběhu roku v mimořádném termínu. O průběhu a 
výsledcích jednání je pořízen zápis, jehož přílohou je přehled posuzovaných žádostí 
Programu č. 2 s navrženou částkou dotace. Závěry komise mají pro schvalující orgány 
pouze doporučující charakter. 
 
2) Návrh odboru na řešení (doporučení – zamítnutí) 
Jde o kompetenci RM a ZM. 
 
3) Dopady řešení na rozpočet města 
Prostředky jsou schváleny v rozpočtové kapitole Fond sportu, kultury a volného času. 
 
4) Vazba na Strategický plán či jiné dokumenty města 
KO 10 Rekreace, sport, kultura, aktivity volného času. 
10.3 Financování kulturních, sportovních a volnočasových aktivit a investičních akcí. 
10.3.1 Naplňovat Programy pro podporu kultury, sportu a volnočasových aktivit a 
investičních akcí včetně jasně definovaných kritérií, priorit a finančních alokací. 
 
5) Soulad se Směrnicí pro zadávání zakázek malého rozsahu 
 
 
  
Mgr. Klinecký – slovo má opět Ing. Pospíšil. 
Ing. Pospíšil – vše je shrnuto v důvodové zprávě. Jde o schválení finančních prostředků u 
žádostí, které převyšují 50 tis. Kč. Máme snahu podpořit, co nejširší okruh aktivit, hlavně 
propagovat akce, které se ve městě konají. 
Mgr. Klinecký – je otevřena diskuze, pokud se nikdo nehlásí, diskuzi končím a dám hlasovat 
o předloženém návrhu usnesení. 
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s c h v á l e n o (Pro: 18 - Mgr. Tomáš Klinecký, Ing. Milan Majer, Pavel Kvasnička, Ing. arch. 
Markéta Havlíčková, Ing. Evžen Pospíšil, PhDr. Vladimír Jakub Mrvík PhD., Martin Sahula 
DiS., Bc. Karolína Blažková, Mgr. Hana Bohatová, Václav Hájek, Ing. Lucie Hovorková, Ing. 
Martin Janků, Ing. Jaroslav Kokeš, Ing. Jakub Nekolný, Mgr. Jiří Slavík, Bc. Jiří Stuchl, 
MUDr. Ing. Jan Sýkora, Bc. Petr Šmejkal, Proti: 0, Zdrželo se: 1 - Tomáš Charvát) 
 
                                                                                                 Usnesení č. 70/2023 
Zastupitelstvo města 
 
 
I.      schvaluje 
 
   poskytnutí dotace z Programu č. 2, Podpora tradičních akcí města, vybraných forem práce 
s neorganizovanými dětmi, mládeží a seniory, reprezentace města ve výši 322.000 Kč dle 
následujícího seznamu: 
Žadatel:                                                               IČO:            Dotace v Kč: 
LECCOS z.s.                                                                                  70855811         30.000 Kč 
SK Český Brod z.s.                                                                         61883824         48.000 Kč 
SKY BRAND s.r.o.                                                                          24831140         83.000 Kč 
Srdcovky z.s.                                                                                  07156693          23.500 Kč 
TJ Slavoj Český Brod z.s.                                                               00663191        103.500 Kč 
Vox Bohemicalis, z.s.                                                                      61882364          34.000 Kč. 
Detailní rozdělení poskytnutých dotací na jednotlivé akce žadatelů je přílohou originálu 
zápisu k tomuto usnesení a je uvedeno ve smlouvě o poskytnutí dotace. 
  
 
II.      schvaluje 
 
   uzavření smluv o poskytnutí dotace z rozpočtu města. Návrhy smluv o poskytnutí dotace 
jsou přílohou originálu zápisu k tomuto usnesení. 
  
 
III.      pověřuje 
 
   starostu města Mgr. Tomáše Klineckého podpisem smluv o poskytnutí dotace. 
  
 
4. Žádost o narovnání Smlouvy o dotaci z rozpočtu města Český Brod na rok 2021 
včetně Dodatku č. 1 - Program 2 TJ Slavoj Český Brod, z. s., IČO: 00663191 
 
1) Informace o materiálu pro RM (ZM) 
Dne 23. 3. 2021 podal TJ Slavoj žádost o dotaci z Programu 2, ve které žádal prostředky na 
17 akcí. Ve smlouvě o poskytnutí dotace z rozpočtu města Český Brod na rok 2021 č. 
202100120 je pod číslem 6) akce Středočeský pohár v basketbalu dorostenek, na kterou 
obdrželi dotaci ve výši 30.000 Kč. Dle žádosti, která byla doručena dne 22. 9. 2021, tato 
akce pravděpodobně nebude uskutečněna z časových důvodů. Tyto finanční prostředky 
chtějí použít na akci Mistrovství ČR žen v nohejbale, na kterou nebyla podána žádost. 
Žádosti bylo vyhověno a byl sepsán dodatek č. 1 ke smlouvě o poskytnutí dotace.  
Dne 22. 12. 2021 bylo zasláno vyúčtování dotace za rok 2021, ve kterém není vypořádána 
akce Středočeský pohár v basketbale žen. Místo této akce je vypořádána akce Středočeský 
pohár v basketbale dorostenek, která byla dodatkem vynulována. Spolek byl upozorněn na 
tuto nesrovnalost a emailovou komunikací vyzván k nápravě.  
Dne 16. 3. 2023 byla zaslána žádost o narovnání administrativní chyby při podání žádosti ze 
dne 23. 3. 2021, kde byla nesprávně uvedena akce Středočeský pohár v basketbale 
dorostenek místo Středočeský pohár v basketbale žen.  



 

 8 

Dohoda o narovnání byla konzultována s paní JUDr. Markovou. 
 
2) Návrh odboru na řešení (doporučení – zamítnutí) 
V kompetenci RM a ZM. 
 
3) Dopady řešení na rozpočet města 
Prostředky jsou schváleny v rozpočtové kapitole Fond sportu, kultury a volného času. 
 
4) Vazba na Strategický plán či jiné dokumenty města 
KO 10 Rekreace, sport, kultura, aktivity volného času 
10.3 Financování kulturních, sportovních a volnočasových aktivit a investičních akcí. 
10.3.1 Naplňovat Programy pro podporu kultury, sportu a volnočasových aktivit a 
investičních akcí včetně jasně definovaných kritérií, priorit a finančních alokací. 
 
5) Soulad se Směrnicí pro zadávání zakázek malého rozsahu 
 
 
  
Mgr. Klinecký – o úvodní slovo požádám paní vedoucí finančního odboru. 
Ing. Jedličková – záležitost se týká roku 2021, kdy došlo k chybě, žádost byla opravena a 
nová smlouva šla do zastupitelstva, nicméně vyúčtování přišlo na jinou akci. Nyní je potřeba 
narovnání, aby se žádost a vyúčtování týkaly té samé akce – basketbal ženy, původně 
dorostenky. 
Mgr. Klinecký – otevírám diskuzi. 
Ing. Nekolný – prvně chci říct, že jsem ve střetu zájmů vzhledem k oddílu, který zastupuji. Za 
druhé bych se chtěl omluvit za nesrovnalosti tím, že v 2021 byly plánované 3 či 4 turnaje, z 
toho dva se jmenovaly stejně, akorát jeden z nich se týkal mezinárodního turnaje dorost žen 
a druhý dorostenek. Mezinárodní akce byla nakonec zrušena kvůli covidové situaci. Dávali 
jsme žádost o převod prostředků z této zrušené akce na mistrovství republiky v nohejbale, 
tak se stala chyba (mezi oddílem, jednotou), že se dala na město žádost o vyřazení turnaje 
dorostenek, který se normálně uskutečnil a měl samozřejmě úplně jiné náklady než 
mezinárodní turnaj, kde je spoluúčast mnohem vyšší. Tudíž se na to přišlo, když se na FO 
měla vyúčtovat tak zrušená mezinárodní akce, ke které doklady samozřejmě neexistovaly. 
Ještě jednou děkuji za shovívavost. 
Mgr. Klinecký – děkuji za vysvětlení. Nikdo další se do diskuze nehlásí, diskuzi končím a 
nechám hlasovat o předloženém návrhu usnesení. 
  
 
s c h v á l e n o (Pro: 19 - Mgr. Tomáš Klinecký, Ing. Milan Majer, Pavel Kvasnička, Ing. arch. 
Markéta Havlíčková, Ing. Evžen Pospíšil, PhDr. Vladimír Jakub Mrvík PhD., Martin Sahula 
DiS., Bc. Karolína Blažková, Mgr. Hana Bohatová, Václav Hájek, Ing. Lucie Hovorková, 
Tomáš Charvát, Ing. Martin Janků, Ing. Jaroslav Kokeš, Ing. Jakub Nekolný, Mgr. Jiří Slavík, 
Bc. Jiří Stuchl, MUDr. Ing. Jan Sýkora, Bc. Petr Šmejkal, Proti: 0, Zdrželo se: 0) 
 
                                                                                                 Usnesení č. 71/2023 
Zastupitelstvo města 
 
 
I.      souhlasí 
 
   s uzavřením dohody o narovnání ke smlouvě o poskytnutí dotace z rozpočtu města Český 
Brod na rok 2021, č. 202100120, ze dne 27. 5. 2021 ve znění dodatku č. 1 ze dne 10. 11. 
2021, s TJ Slavoj Český Brod, z. s., IČO: 00663191. Návrh dohody o narovnání je přílohou 
originálu zápisu k tomuto usnesení. 
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II.      pověřuje 
 
   starostu města Mgr. Tomáše Klineckého podpisem dohody o narovnání. 
  
 
5. Mimořádný účelový příspěvek projektu "Vzkvétání škol Českobrodska" 
 
1) Informace o materiálu pro RM (ZM) 
DSO Český Brod – Doubravčice realizuje od 1. 1. 2022 do 30. 11. 2023 projekt „Vzkvétání 
škol Českobrodska“, reg. č. CZ.02.3.68/0.0/0.0/20_082/0022927. Tento projekt navazuje na 
předešlé tři úspěšné projekty spolupráce škol, jejich zřizovatelů i ostatních aktérů ve 
vzdělávání v rámci správního obvodu ORP Český Brod. Jeho záměrem je: 
1) udržet a stabilizovat jádro realizačního týmu projektu i vytvořenou síť spolupracovníků, 
2) v mezích možností společné informování, vzdělávání a plánování partnerských aktivit pro 
následné řešení místně specifických problémů v oblasti formálního i neformální vzdělávání v 
regionu. 
Celkové plánované výdaje projektu činí 2.578.998,80 Kč, z toho má být 95 % financováno z 
Operačního programu Výzkum, vývoj, vzdělávání. Zbývajících 5 %, tj. 128.949,94 Kč (dále 
„spoluúčast“) je nutné uhradit z jiných zdrojů. Do projektu jsou zapojeny všechny mateřské a 
základní školy ve správním obvodu ORP Český Brod. 
Výše finančního příspěvku činí 40.300 Kč na financování „spoluúčasti“. Výše příspěvku byla 
stanovena s ohledem na počet dětí ve věku 0-14 let v obci k celkovému počtu dětí v této 
kategorii ve správním obvodu ORP Český Brod ke dni 31. 12. 2020 dle údajů ČSÚ. 
V přílohách jsou připojeny doplňující informace, které blíže popisují celou situaci. 
 
2) Návrh odboru na řešení (doporučení – zamítnutí) 
Na základě doporučení RM doporučujeme souhlasit. 
 
3) Dopady řešení na rozpočet města 
40 300 Kč. 
 
4) Vazba na Strategický plán či jiné dokumenty města 
 
 
5) Soulad se Směrnicí pro zadávání zakázek malého rozsahu 
 
 
  
Mgr. Klinecký – tento projekt navazuje na předchozí „Radosti a strasti škol“, byl převeden na 
DSO, na jeho financování se podílí jednotlivé obce dle počtu žáků, podrobnosti jsou popsány 
v důvodové zprávě. Otevírám diskuzi. 
Ing. Nekolný – chci nahlásit, že jsem ve střetu zájmů, jelikož mám zaměstnanecký poměr v 
DSO. 
Mgr. Klinecký – je otevřena diskuze, pokud se nikdo další nehlásí, diskuzi končím a nechám 
hlasovat o předloženém návrhu usnesení. 
  
 
s c h v á l e n o (Pro: 19 - Mgr. Tomáš Klinecký, Ing. Milan Majer, Pavel Kvasnička, Ing. arch. 
Markéta Havlíčková, Ing. Evžen Pospíšil, PhDr. Vladimír Jakub Mrvík PhD., Martin Sahula 
DiS., Bc. Karolína Blažková, Mgr. Hana Bohatová, Václav Hájek, Ing. Lucie Hovorková, 
Tomáš Charvát, Ing. Martin Janků, Ing. Jaroslav Kokeš, Ing. Jakub Nekolný, Mgr. Jiří Slavík, 
Bc. Jiří Stuchl, MUDr. Ing. Jan Sýkora, Bc. Petr Šmejkal, Proti: 0, Zdrželo se: 0) 
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                                                                                                 Usnesení č. 72/2023 
Zastupitelstvo města 
 
 
I.      souhlasí 
 
   s uzavřením smlouvy o spolufinancování aktivit projektu "Vzkvétání škol Českobrodska" s 
Dobrovolným svazkem obcí Český Brod - Doubravčice, IČO: 09748989.  
  
 
II.      pověřuje 
 
   starostu města Mgr. Tomáše Klineckého podpisem výše uvedené smlouvy. 
  
 
6. Souhlas s přijetím dotace pro DSO Český Brod - Doubravčice (Adaptační skupiny) 
 
1) Informace o materiálu pro RM (ZM) 
MŠMT schválilo výzvu č.j. MSMT -31306/2022-2 k přijímání žádostí o dotaci na zřízení 
adaptačních skupin pro děti cizince migrující z Ukrajiny ve věku od 3 do 18 let v období leden 
– červen 2023, které se nepodařilo umístit do škol. V průběhu září - prosince se činnosti 
adaptačních skupin a jazykových kurzů v Českém Brodě pořádaných DSO Český Brod - 
Doubravčice zúčastnilo 57 dětí ve věku 3 až 18 let. Z toho se podařilo umístit 3 děti do ZŠ. 
Ostatní děti mohou pokračovat v AS v Oranžové zahradě (3 do 6 let) a ve třech AS v PPP. 
Děti jsou zde vzdělávány v ČJ, AJ, matematice, fyzice, přírodopisu, zeměpisu a chemii. Na 
zabezpečení těchto skupin bylo požádáno o 1.500.000 Kč. 
Na sněmu DSO bylo schváleno podání žádosti o dotaci usnesením č. 1418 dne 7. 2. 2023. 
 
2) Návrh odboru na řešení (doporučení – zamítnutí) 
Na základě doporučení RM doporučujeme souhlasit s přijetím. 
 
3) Dopady řešení na rozpočet města 
Netýká se rozpočtu města. 
 
4) Vazba na Strategický plán či jiné dokumenty města 
V souladu se Strategickým plánem města Český Brod do r. 2022. 
8.5.3 Realizovat společné projekty v oblasti vzdělávání. 
 
5) Soulad se Směrnicí pro zadávání zakázek malého rozsahu 
Nerelevantní. 
 
  
Mgr. Klinecký – navrhuji spojit diskuzi k následujícím dvěma bodům, týkajících se dotací pro 
DSO. Informace k oběma bodům jsou dostatečné v důvodových zprávách. Je otevřena 
diskuze. 
Ing. Nekolný – já bych jen doplnil, že v bodě č. 6 jde o dotaci na integraci dětí s podporou 
MŠMT a v bodě č. 7 jde o dotaci na dospělé osoby s podporou ministerstva vnitra. 
Mgr. Klinecký – děkuji, pokud se nikdo další nehlásí, diskuzi končím a nechám hlasovat o 
předloženém návrhu usnesení. 
  
 
s c h v á l e n o (Pro: 19 - Mgr. Tomáš Klinecký, Ing. Milan Majer, Pavel Kvasnička, Ing. arch. 
Markéta Havlíčková, Ing. Evžen Pospíšil, PhDr. Vladimír Jakub Mrvík PhD., Martin Sahula 
DiS., Bc. Karolína Blažková, Mgr. Hana Bohatová, Václav Hájek, Ing. Lucie Hovorková, 
Tomáš Charvát, Ing. Martin Janků, Ing. Jaroslav Kokeš, Ing. Jakub Nekolný, Mgr. Jiří Slavík, 
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Bc. Jiří Stuchl, MUDr. Ing. Jan Sýkora, Bc. Petr Šmejkal, Proti: 0, Zdrželo se: 0) 
 
                                                                                                 Usnesení č. 73/2023 
Zastupitelstvo města 
 
 
I.      souhlasí 
 
   s přijetím dotace pro Dobrovolný svazek obcí Český Brod – Doubravčice, IČO: 09748989, 
od Ministerstva školství, mládeže a tělovýchovy České republiky na projekt „Českobrodské 
AS“ na základě výzvy č. j. 31306/2022-2 Adaptační skupiny pro děti cizince migrující z 
Ukrajiny leden – červen 2023, v maximální výši 1.500.000 Kč. 
  
 
7. Souhlas s přijetím dotace pro DSO Český Brod – Doubravčice od MV ČR na projekt 
"Českobrodsko společně“ 
 
1) Informace o materiálu pro RM (ZM) 
V současné době je evidováno jen v Českém Brodě celkem 343 osob migrujících z Ukrajiny. 
Město pro ně v minulém roce vybudovalo dvě hromadná ubytovací zařízení – jedno v 
domově mládeže v SOŠ v Liblicích a druhé nouzovou přestavbou prostor na veterinární 
klinice. Nyní zde žije 120 především matek s dětmi. Od dubna minulého roku DSO Český 
Brod - Doubravčice organizoval pro mládež 14 – 18 let intenzivní jazykové kurzy (celkem 24 
absolventů, z nichž řada nastoupila do SŠ i VŠ) a adaptační skupiny od 3 do 15 let (celkem 
téměř 80 účastníků). Pro část dětí z celého správního obvodu ORP Český Brod, které se z 
kapacitních důvodů nedostaly do škol, organizuje DSO adaptační skupiny stále. DSO je 
přitom v kontaktu s jejich rodiči, kterým se nedaří zvládnout český jazyk a mají zájem o 
intenzivní kurzy podobné těm, které byly organizovány pro jejich děti. Zároveň by rádi 
absolvovali s dětmi aktivity, které s nimi dělají v rámci adaptačních skupin o pracovních 
dnech – poznávací výlety a volnočasové aktivity, včetně těch pobytových. Děti, které jsou 
zařazeny do vyučování na školách, by rády dělaly aktivity se svými přáteli z letních 
adaptačních skupin. DSO se domnívá, že projektem podpoří minimálně 50 různých osob z 
celého Českobrodska. Dotace je poskytována do výše 95 %, spoluúčast 5% bude vybrána 
od účastníků. Předložený projekt „Českobrodsko společně“ zahrnuje jazykové kurzy pro 
dospělé, 5 jednodenních poznávacích výletů, 5 víkendových a 1 týdenní jazykový výjezdový 
seminář, 3 letní příměstské tábory a 30 kreativních dílen. Součástí dotace jsou i prostředky 
na zajištění koordinátora těchto aktivit. 
 
Na sněmu DSO bylo schváleno podání žádosti o dotaci usnesením č. 1420 dne 7. 2. 2023. 
 
2) Návrh odboru na řešení (doporučení – zamítnutí) 
Na základě doporučení RM doporučujeme souhlasit s přijetím. 
 
3) Dopady řešení na rozpočet města 
 
 
4) Vazba na Strategický plán či jiné dokumenty města 
 
 
5) Soulad se Směrnicí pro zadávání zakázek malého rozsahu 
 
 
  
Na základě spojené diskuze k bodům „Souhlas s přijetím dotace pro DSO Český Brod - 
Doubravčice (Adaptační skupiny)“ a „Souhlas s přijetím dotace pro DSO Český Brod – 
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Doubravčice od MV ČR na projekt "Českobrodsko společně“ bylo bez dotazů a připomínek 
přistoupeno k hlasování o předloženém návrhu usnesení. 
  
 
s c h v á l e n o (Pro: 19 - Mgr. Tomáš Klinecký, Ing. Milan Majer, Pavel Kvasnička, Ing. arch. 
Markéta Havlíčková, Ing. Evžen Pospíšil, PhDr. Vladimír Jakub Mrvík PhD., Martin Sahula 
DiS., Bc. Karolína Blažková, Mgr. Hana Bohatová, Václav Hájek, Ing. Lucie Hovorková, 
Tomáš Charvát, Ing. Martin Janků, Ing. Jaroslav Kokeš, Ing. Jakub Nekolný, Mgr. Jiří Slavík, 
Bc. Jiří Stuchl, MUDr. Ing. Jan Sýkora, Bc. Petr Šmejkal, Proti: 0, Zdrželo se: 0) 
 
                                                                                                 Usnesení č. 74/2023 
Zastupitelstvo města 
 
 
I.      souhlasí 
 
   s přijetím dotace pro Dobrovolný svazek obcí Český Brod – Doubravčice, IČO: 09748989, 
od Ministerstva vnitra České republiky na projekt „Českobrodsko společně“ na základě výzvy 
Systém výzev na výdaje realizované v rámci projektů obcí na podporu integrace držitelů 
dočasné ochrany na lokální úrovni v roce 2023, ve výši 1.719.000 Kč. 
  
 
8. Hájovna Vrátkov, záměr rekonstrukce podkroví 
 
1) Informace o materiálu pro RM (ZM) 
V materiálu předkládáme k projednání a případnému odsouhlasení záměr dalších úprav v 
areálu lesovny Vrátkov 78. 
RM projedná záměr 29. 3. 2023. 
 
2) Návrh odboru na řešení (doporučení – zamítnutí) 
Doporučujeme souhlasit se záměrem. 
 
3) Dopady řešení na rozpočet města 
Hrazeno z rozpočtu městských lesů. 
 
4) Vazba na Strategický plán či jiné dokumenty města 
V souladu - rozšiřování nabídky vzdělávacích i volnočasových aktivit, rozšiřování nabídky 
využití volného času v přírodě. 
 
5) Soulad se Směrnicí pro zadávání zakázek malého rozsahu 
Při výběru zpracovatele projektové dokumentace bude respektována. 
 
  
Mgr. Klinecký – o slovo požádám pana vedoucího odboru životního prostředí a zemědělství. 
Ing. Vodička – zastupitelstvo v minulosti schválilo dotaci na vybudování Ekocentra Vrátkov, 
projekt se uskutečnil a rozjel. S rozvíjejícími se aktivitami, se rozvíjí i poptávka po akcích, 
kde by šlo přespat. Ekocentrum má velkou půdu, ale s nefunkční střechou. Pokud by se 
opravovala střechy, byla by škoda rovnou nepřipravit i podkroví, bylo by dobré získat dotační 
titul, který by pokryl až 80 % nákladů. V získávání dotací jsme úspěšní, proto myslím, že 
počáteční investice 600 tis. na projekt není ztracená, i když částka na projekt nejspíš nebude 
uznatelným nákladem, určitě budeme pokračovat dál. 
Mgr. Klinecký – za prvé - dnes v Ekocentru schází ubytovací programy, nyní lze přespat 
akorát ve stodole na zemi. Z druhé – co se týká výběru projektanta, máme směrnici na 
zadání zakázky malého rozsahu, poté vyhlášení veřejné zakázky na výběr zpracovatele 
projektové dokumentace. Otevírám diskuzi. 
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PhDr. Mrvík – na radě města proběhla dlouhá diskuze, bylo slíbeno doplnění financí do 
materiálu před zastupitelstvem, ale bohužel toto dostali pouze radní a ne ostatní zastupitelé. 
A. rekonstrukce střechy s fotovoltaikou by byla super, jelikož je střecha na jihovýchod, 
předběžné náklady jsou 2,5 mil. bez projektové dokumentace (cca 200 tis.). Druhá věc je 
možnost B – rozšíření projektu o ubytování (rekonstrukce půdy), což by stálo zhruba o 2 mil. 
víc, plus projektová dokumentace 600 tis. Zastupitelstvo by rozhodlo, kterou cestou 
pokračovat. Je zde možnost získat 80% dotaci, vestavba podkroví by při 80% dotaci 
znamenala 400 tis. + 400 tis. za PD, což by se muselo samozřejmě soutěžit. 
Dále jsem se ptal na režim provozu – žádná komerce, město nemá oprávnění provozovat to 
jako ubytovací zařízení, bude to pouze pro účastníky akcí Ekocentra.  
Bc. Stuchl – zmíněná výzva na získání dotace má kritérium, které se dá lépe splnit s 
ubytováním, například pořádáním dětských táborů. 
Ing. Nekolný – střechu bude stejně potřeba opravit, v případě získání dotace, to bude super. 
Ekocentrum funguje výborně, klienti jsou spokojení, kurzy naplněné, projekt se neustále 
rozvíjí a ubytování pro další rozvoj je to, co tam chybí. 
P. Kvasnička – děkuji za práci na celém projektu. Byly doby, kdy se tam lidé báli chodit, nyní 
je tam krásný a fungující areál. Je potřeba se teď rozhodnout, zda se připravíme na dotaci, 
která by nám pokryla 80 % nákladů. 
Bc. Šmejkal – pokud dnes dáme souhlas, tak se musí těch 600 tis. zaplatit?  
Mgr. Klinecký – nemůžeme teď odsouhlasit 600 tis. za PD, musí proběhnout poptávkové 
řízení, poté by to šlo do RM. Před jakoukoliv akcí, musí jít informace o investicích ještě do 
ZM. Je otevřená diskuze, jestliže se nikdo další nehlásí, diskuzi končím a nechám hlasovat o 
předloženém návrhu usnesení. 
  
 
s c h v á l e n o (Pro: 19 - Mgr. Tomáš Klinecký, Ing. Milan Majer, Pavel Kvasnička, Ing. arch. 
Markéta Havlíčková, Ing. Evžen Pospíšil, PhDr. Vladimír Jakub Mrvík PhD., Martin Sahula 
DiS., Bc. Karolína Blažková, Mgr. Hana Bohatová, Václav Hájek, Ing. Lucie Hovorková, 
Tomáš Charvát, Ing. Martin Janků, Ing. Jaroslav Kokeš, Ing. Jakub Nekolný, Mgr. Jiří Slavík, 
Bc. Jiří Stuchl, MUDr. Ing. Jan Sýkora, Bc. Petr Šmejkal, Proti: 0, Zdrželo se: 0) 
 
                                                                                                 Usnesení č. 75/2023 
Zastupitelstvo města 
 
 
I.      souhlasí 
 
   s přípravou investiční akce rekonstrukce střechy a podkroví obytné budovy v areálu 
lesovny městských lesů na adrese Vrátkov 78. 
  
 
9. Změna přílohy č. 1 ke zřizovací listině ZŠ Žitomířská 
 
1) Informace o materiálu pro ZM 
Předkládáme ZM změnu v příloze zřizovací listiny příspěvkové organizace Základní škola 
Český Brod, Žitomířská 885, okres Kolín, 282 01 Český Brod, IČO: 46383506. Změna 
přílohy ZL byla vyvolána rozhodnutím RM o právu stavby pro DSO, na pozemcích, které má 
svěřeny do užívání ZŠ Žitomířská. Tento bod byl již jednou předložen a pozemky byly 
převedeny, ale jedná se ještě o jeden pozemek, který byl statutárem DSO opomenut, viz bod 
jednání ZM, jedná se o vyjmutí pozemku p. č. 996/30. Další pozemky, kterých se týká 
vyjmutí ze ZL ZŠ Žitomířská jsou: p. č. 195/12 k.ú. Český Brod a p. č. 196/9 k. ú. Český 
Brod. Pozemek 195/12 se nachází mezi a za budovou č. p. 760, tvoří vjezd do areálu školy 
ZŠ Tyršova a Základní škola a Praktická škola a dále ke garážím, které jsou za budovou č. 
p. 760 a jsou v majetku města. Domníváme se, že tento pozemek by neměl být svěřen 
příspěvkové organizaci, ale měl by být v majetku města. Pozemek 196/9 tvoří hranici mezi 
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pozemkem, na kterém stojí budovy školní jídelny v ulici Bedřicha Smetany a pozemkem 
Penzionu ANNA. Vzhledem k tomu, že pozemky, které byly svěřeny p. o. Školní jídelna, se 
převáděly do majetku města, navrhujeme i tento pozemek převést na město. 
 
2) Návrh odboru na řešení 
OR doporučuje ZM souhlasit se změnou přílohy č. 1 ke ZL. 
 
3) Dopady řešení na rozpočet města 
Nejsou. 
 
4) Vazba na Strategický plán či jiné dokumenty města 
 
 
5) Soulad se Směrnicí pro zadávání zakázek malého rozsahu 
 
 
  
Mgr. Klinecký – jedná se o technickou záležitost, podrobnosti jsou uvedeny v důvodové 
zprávě.  
Otevírám diskuzi, pokud se nikdo nehlásí, diskuzi končím a nechám hlasovat o předloženém 
návrhu usnesení. 
  
 
s c h v á l e n o (Pro: 19 - Mgr.Tomáš Klinecký, Ing. Milan Majer, Pavel Kvasnička, Ing. arch. 
Markéta Havlíčková, Ing. Evžen Pospíšil, PhDr. Vladimír Jakub Mrvík PhD., Martin Sahula 
DiS., Bc. Karolína Blažková, Mgr. Hana Bohatová, Václav Hájek, Ing. Lucie Hovorková, 
Tomáš Charvát, Ing. Martin Janků, Ing. Jaroslav Kokeš, Ing. Jakub Nekolný, Mgr. Jiří Slavík, 
Bc. Jiří Stuchl, MUDr. Ing. Jan Sýkora, Bc. Petr Šmejkal, Proti: 0, Zdrželo se: 0) 
 
                                                                                                 Usnesení č. 76/2023 
Zastupitelstvo města 
 
 
I.      souhlasí 
 
   se změnou přílohy č. 1 ke zřizovací listině příspěvkové organizace Základní škola Český 
Brod, Žitomířská 885, okres Kolín, 282 01 Český Brod, IČO: 46383506. Znění přílohy č. 1 je 
přílohou originálu zápisu k tomuto usnesení. 
  
 
10. Průmyslová ul. - bezúplatný převod pozemku KN p.č. 648/5 v k.ú. Liblice u 
Českého Brodu 
 
1) Informace o materiálu pro RM (ZM) 
K odkupu pozemků v Průmyslové ulici byl přidělen úkol. 
Město Český Brod plánuje rozšíření ulice Průmyslové, která se nachází v Liblicích a vede k 
ČOV. Rada města na jednání dne 20. 5. 2020 přijala usnesení č. 216/2020, kterým pověřila 
odbor rozvoje jednáním s vlastníky pozemků v ulici Průmyslová v k. ú. Liblice u Českého 
Brodu o odkoupení pozemků nebo částí pozemků do vlastnictví města Český Brod za kupní 
cenu podle znaleckého posudku. 
Jedním z pozemků je pozemek p.č. 648/5 o výměře 180 m2 ostatní plocha, ostatní 
komunikace, který je ve vlastnictví České republiky, příslušnost hospodařit s majetkem státu 
Úřad pro zastupování státu ve věcech majetkových (dále jen ÚZSVM). Vzhledem k tomu, že 
se jedná o pozemek pod komunikací, bude nám pozemek převeden bezúplatně. 
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ÚZSVM nám poslal informace k dalšímu postupu pro převod pozemku. Nyní zastupitelstvo 
města odsouhlasí záměr s bezúplatným převodem pozemku. Jakmile dostaneme návrh 
smlouvy, bude předložena radě města a zastupitelstvu města k odsouhlasení. 
Rada města na jednání dne 1. 3. 2023 přijala usnesení č. 91/2023, kterým doporučuje 
zastupitelstvu města souhlasit se záměrem bezúplatného převodu pozemku a pověřuje 
starostu města podpisem žádosti o bezúplatný převod pozemku do vlastnictví města Český 
Brod. 
 
2) Návrh odboru na řešení (doporučení – zamítnutí) 
Odbor rozvoje navrhuje souhlasit se záměrem bezúplatného převodu pozemku. 
 
3) Dopady řešení na rozpočet města 
 
4) Vazba na Strategický plán či jiné dokumenty města 
Jedná se o narovnání vlastnických vztahů. 
 
5) Soulad se Směrnicí pro zadávání zakázek malého rozsahu 
 
 
6) Vypořádání s připomínkami 
 
  
Mgr. Klinecký – jde o bezúplatný převod v k.ú Liblice, potřebné informace jsou obsaženy v 
důvodové  zprávě. 
Otevírám diskuzi, pokud se nikdo nehlásí, diskuzi končím a nechám hlasovat o předloženém 
návrhu usnesení. 
  
 
s c h v á l e n o (Pro: 19 - Mgr. Tomáš Klinecký, Ing. Milan Majer, Pavel Kvasnička, Ing. arch. 
Markéta Havlíčková, Ing. Evžen Pospíšil, PhDr. Vladimír Jakub Mrvík PhD., Martin Sahula 
DiS., Bc. Karolína Blažková, Mgr. Hana Bohatová, Václav Hájek, Ing. Lucie Hovorková, 
Tomáš Charvát, Ing. Martin Janků, Ing. Jaroslav Kokeš, Ing. Jakub Nekolný, Mgr. Jiří Slavík, 
Bc. Jiří Stuchl, MUDr. Ing. Jan Sýkora, Bc. Petr Šmejkal, Proti: 0, Zdrželo se: 0) 
 
                                                                                                 Usnesení č. 77/2023 
Zastupitelstvo města 
 
 
I.      souhlasí 
 
   se záměrem bezúplatného převodu pozemku p.č. 648/5 v k.ú. Liblice u Českého Brodu, 
obec Český Brod, z vlastnictví České republiky, příslušnost hospodaření Úřadu pro 
zastupování ve věcech majetkových, do vlastnictví města Český Brod. 
  
 
II.      pověřuje 
 
   starostu města Mgr. Tomáše Klineckého podpisem žádosti o bezúplatný převod pozemku 
p.č. 648/5 v k.ú. Liblice u Českého Brodu na město Český Brod. 
  
 
11. Prodej podílu 1/12 pozemku v k.ú. Pornice 
 
1) Informace o materiálu pro RM (ZM) 
Město Český Brod, jako vypravitel pohřbu zemřelé M. N., nabyl 1/12 podílu vzhledem celku 
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pozemku KN p. č. 1351 orná půda o celkové výměře 731 m2 (podíl je cca 61 m2) v obci 
Pačlavice a k. ú. Pornice v okrese Kroměříž. Pro město je pozemek nepotřebný. Podíl 
pozemku byl předán městu jako "majetek nepatrné hodnoty". Dle znaleckého posudku z 
3/2022 je cena zjištěná dle cenového předpisu 1.120 Kč, obvyklá cena (tržní) 1.770 Kč/podíl 
pozemku, město hradilo znalecký posudek 2.638 Kč. 
Rada města na jednání dne 11. 5. 2022 přijala usnesení č. 176/2022, kterým vyhlásila záměr 
obálkovou metodou za cenu 10.000 Kč za podíl pozemku (vyvěšeno 18. 5. - 16. 8. 2022), 
nabídky do 15. 8. 2022 do 10:00 hod. Vyhlášení záměru bylo zveřejněno na úřední desce a 
odesláno spoluvlastníkům pozemku a na úřední desku obce Pačlavice. Nebyla přijata žádná 
nabídka. 
Rada města na jednání dne 31. 8. 2022 přijala usnesení č. 340/2022, kterým vyhlásila záměr 
obálkovou metodou za cenu 5.000 Kč za podíl pozemku (vyvěšeno 5. 9. - 23. 9. 2022), 
nabídky do 22. 9. 2022 do 10:00 hod. Vyhlášení záměru bylo zveřejněno na úřední desce a 
odesláno na úřad Pačlavice a Agrodružstvu Morkovice pro informaci. Nebyla přijata žádná 
nabídka. 
Odbor rozvoje byl informován o pozemkových úpravách a přečíslování pozemku. Nové číslo 
pozemku je p. č. 2450.  
V listopadu 2022 byla doručena žádost č.j. 59060/2022 od AGRODRUŽSTVA MORKOVICE, 
družstvo, o odkup podílu pozemku za cenu 1.830 Kč. Dle tel. rozhovoru kupní cenu nebudou 
navyšovat. Na předchozí vyhlášení záměru družstvo nereagovalo z důvodu vysoké kupní 
ceny za podíl pozemku.   
Rada města na jednání dne 30. 11. 2022 přijala usnesení č. 501/2022, kterým vyhlásila 
záměr, obálkovou metodou, na prodej spoluvlastnického podílu ve výši id. 1/12 vzhledem k 
celku na pozemku KN p. č. 2450, orná půda, o celkové výměře 731 m2, v obci Pačlavice, k. 
ú. Pornice, za minimální cenu 2.638 Kč / spoluvlastnický podíl na pozemku, podání nabídek 
do 5. 1. 2023. Záměr byl vyvěšen 13. 12. 2022 - 6. 1. 2023. Nebyla přijata žádná nabídka. 
Rada města na jednání dne 11. 1. 2023 přijala usnesení č. 9/2023, kterým vyhlásila záměr, 
obálkovou metodou,  na prodej spoluvlastnického podílu ve výši id. 1/12 vzhledem k celku na 
pozemku KN p.č. 2450, orná půda o celkové výměře 731 m2, v obci Pačlavice, k.ú. Pornice, 
za minimální cenu 1.830 Kč/spoluvlastnický podíl na pozemku, termín podání nabídek do 7. 
2. 2023. Záměr byl vyvěšen 17. 1. - 8. 2. 2023. 
Byla přijata obálka č.j. 5066/2023 ze dne 23. 1. 2023. 
Rada města na jednání dne 15. 2. 2023 otevřela přijatou obálku a přijala usnesení 
č.61/2023, kterým pověřila odbor rozvoje přípravou kupní smlouvy týkající se prodeje 
spoluvlastnického podílu ve výši id. 1/12 vzhledem k celku na pozemku KN p. č. 2450, orná 
půda, o celkové výměře 731 m2, v obci Pačlavice, k. ú. Pornice, za cenu 1.830 
Kč/spoluvlastnický podíl na pozemku z vlastnictví města Český Brod do vlastnictví 
Agrodružstva Morkovice, družstva, se sídlem Sokolská 700, 768 33 Morkovice, IČO: 
25571095 
Návrh kupní smlouvy byl odsouhlasen JUDr. Markovou i stranou kupující. 
Rada města projednala na jednání dne 15. 3. 2023 a přijala usnesení č. 116/2023, kterým 
doporučuje zastupitelstvu města souhlasit s uzavřením kupní smlouvy. 
 
2) Návrh odboru na řešení (doporučení – zamítnutí) 
Odbor rozvoje navrhuje souhlasit s uzavřením kupní smlouvy. 
 
3) Dopady řešení na rozpočet města 
Kupní cena bude příjmem do střediska OHČ. 
 
4) Vazba na Strategický plán či jiné dokumenty města 
 
5) Soulad se Směrnicí pro zadávání zakázek malého rozsahu  
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Mgr. Klinecký opět shrnul bod dle důvodové zprávy, bez diskuze bylo přistoupeno k 
hlasování o předloženém návrhu usnesení. 
  
 
s c h v á l e n o (Pro: 19 - Mgr. Tomáš Klinecký, Ing. Milan Majer, Pavel Kvasnička, Ing. arch. 
Markéta Havlíčková, Ing. Evžen Pospíšil, PhDr. Vladimír Jakub Mrvík PhD., Martin Sahula 
DiS., Bc. Karolína Blažková, Mgr. Hana Bohatová, Václav Hájek, Ing. Lucie Hovorková, 
Tomáš Charvát, Ing. Martin Janků, Ing. Jaroslav Kokeš, Ing. Jakub Nekolný, Mgr. Jiří Slavík, 
Bc. Jiří Stuchl, MUDr. Ing. Jan Sýkora, Bc. Petr Šmejkal, Proti: 0, Zdrželo se: 0) 
 
                                                                                                 Usnesení č. 78/2023 
Zastupitelstvo města 
 
 
I.      souhlasí 
 
   s uzavřením kupní smlouvy týkající se prodeje spoluvlastnického podílu ve výši id. 1/12 
vzhledem k celku na pozemku KN p. č. 2450, orná půda, o celkové výměře 731 m2, v obci 
Pačlavice, k. ú. Pornice, za cenu 1.830 Kč/spoluvlastnický podíl na pozemku z vlastnictví 
města Český Brod do vlastnictví Agrodružstva Morkovice, družstva, se sídlem Sokolská 700, 
768 33 Morkovice, IČO: 25571095. Návrh smlouvy je přílohou originálu zápisu k tomuto 
usnesení. 
  
 
II.      pověřuje 
 
   starostu města Mgr. Tomáše Klineckého podpisem výše uvedené kupní smlouvy. 
  
 
12. Prodej (části) pozemku v k.ú. Český Brod (J.P. a V.P.) 
 
1) Informace o materiálu pro RM (ZM) 
Na odbor rozvoje byla doručena žádost od J. P. a V. P. P. mají od města Český Brod 
pronajatý pozemek pod svou garáží, p.č. st. 1523. Kolem garáže se nachází pozemek ve 
vlastnictví města KN p.č. 149, tento pozemek se nachází za dvorem bytového domu č.p. 24. 
P. jsou spoluvlastníky domu č.p. 24, když po odkoupení podílů domu čistili chodby domu a 
dvůr od nepořádku, čistili nepořádek/odpadky i na pozemku města (p.č. 149), odvezli několik 
aut, protože nepořádek byl schovaný i pod úrovní trávníku. 
Vstup na pozemek města p.č. 149 je v současné době pouze z náměstí Arnošta z Pardubic 
přes průchod domu č.p. 24, ze strany pozemek sousedí s dvorem č.p. 25, jde zde ale velký 
výškový rozdíl mezi pozemky. 
V současné době není možné garáž ve vlastnictví P. využít pro vjezd os. automobilu z 
důvodu úzkého pruhu mezi dvorem bytového domu č.p. 24 a pozemkem č. 149, na zbylé 
části hranice pozemku je zeď viz foto. 
Na základě místního šetření se zástupci města (5/2022) podali P. žádost o odkoupení části 
pozemku KN p.č. 149 do svého vlastnictví, jedná se o plochu kolem jejich garáže, která je na 
pozemku st. 1523. 
Vyjádření JUDr. Markové: Pokud P. prodáme pozemek p.č. 149 v rozsahu, jak je nakresleno 
na plánku, tak si zkomplikujeme a v podstatě znepřístupníme zbytek pozemku p.č. 149, de 
facto si znehodnotíme tuto nemovitost. Nemyslím si, že není nutné P. prodávat pozemek pod 
garáží - nic se tím nevyřeší, pokud by se k prodeji pozemku přistoupilo, pak prosím jen část 
pod garáží, ale nic okolo, zmenšilo by nám to možnosti cokoliv realizovat na zbytku 
pozemku.  
 
Rada města na jednání dne 15. 3. 2023 přijala usnesení č. 117/2023, kterým I. pověřuje 
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odbor rozvoje přípravou pronájmu pozemku p.č. st. 1523 v obci a k.ú. Český Brod J. P. a 
V.P. II. doporučuje zastupitelstvu města zamítnout žádost o prodej pozemku p. č. St. 1523 a 
části pozemku p. č. 149.  
 
2) Návrh odboru na řešení (doporučení – zamítnutí) 
 
 
3) Dopady řešení na rozpočet města 
 
4) Vazba na Strategický plán či jiné dokumenty města 
 
5) Soulad se Směrnicí pro zadávání zakázek malého rozsahu 
 
 
 
  
Mgr. Klinecký požádal o slovo paní vedoucí odboru rozvoje, která vysvětlila problematiku 
věci dle obsáhlé důvodové zprávy a ukázala situaci dle fotografií přiložených v materiálu. 
Byla otevřena diskuze. 
Ing. Nekolný – chci navrhnout změnu názvu bodu, který bude obsahovat pouze „prodej“, 
jelikož pronájem a výpůjčka, jak je bod nazván, spadá do kompetence rady města. 
Mgr. Klinecký – ano, děkuji, změníme. Alternativní název vznikl při tvorbě materiálu, který jde 
paralelně do rady i do zastupitelstva, proto to tam zůstalo.  
Pokud se do diskuze nikdo další nehlásí, diskuzi končím a nechám hlasovat o předloženém 
návrhu usnesení. Upraví se pouze název bodu dle návrhu Ing. Nekolného. 
  
 
s c h v á l e n o (Pro: 19 - Mgr. Tomáš Klinecký, Ing. Milan Majer, Pavel Kvasnička, Ing. arch. 
Markéta Havlíčková, Ing. Evžen Pospíšil, PhDr. Vladimír Jakub Mrvík PhD., Martin Sahula 
DiS., Bc. Karolína Blažková, Mgr. Hana Bohatová, Václav Hájek, Ing. Lucie Hovorková, 
Tomáš Charvát, Ing. Martin Janků, Ing. Jaroslav Kokeš, Ing. Jakub Nekolný, Mgr. Jiří Slavík, 
Bc. Jiří Stuchl, MUDr. Ing. Jan Sýkora, Bc. Petr Šmejkal, Proti: 0, Zdrželo se: 0) 
 
                                                                                                 Usnesení č. 79/2023 
Zastupitelstvo města 
 
 
I.      zamítá 
 
   žádost o prodej pozemku p. č. st. 1523 a části pozemku p. č. 149 v obci a k.ú. Český Brod, 
do vlastnictví J. P. a V. P. 
  
 
13. Využití předkupního práva dle § 101 zákona o územním plánování (J.P.) 
 
1) Informace o materiálu pro RM (ZM) 
V souladu s ustanovením § 101 odst. 1 zákona č. 183/2006 Sb., o územním plánování a 
stavebním řádu, v platném znění, odbor stavební a územního plánování informoval odbor 
rozvoje, že dle kapitoly H textové části str. 49 vydaného územního plánu Český Brod, který 
nabyl účinnosti 26. 1. 2017, jsou územním plánem vymezeny veřejně prospěšné stavby 
občanského vybavení, pro které lze uplatnit předkupní právo (uvedeno v příloze). Územní 
plán je vydán opatřením obecné povahy podle § 172 zákona č. 500/204 Sb., správní řád, ve 
znění pozdějších předpisů. Součástí jeho odůvodnění je rozhodnutí o námitkách, které byly 
podány v rámci veřejného projednání územního plánu. Podle § 172 odst. 2 správního řádu 
se nelze proti rozhodnutí odvolat ani podat rozklad. 
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Podle § 101 odst. 1 stavebního zákona podává návrh na zápis předkupního práva 
vyplývajícího ze schválené územně plánovací dokumentace do katastru nemovitostí osoba 
oprávněná z předkupního práva, v tomto případě je oprávněným z předkupního práva město 
Český Brod. Na základě těchto informací vložilo město Český Brod toto předkupní právo pro 
město Český Brod k dotčeným pozemkům, které je uvedeno v katastru nemovitostí.  
Pokud předkupní právo zanikne, určení, co lze na pozemku postavit, zůstává stále podle 
územního plánu. 
Jedním z dotčených pozemků byl pozemek KN p.č. 631/14 dříve ve vlastnictví Česká 
republika Státní pozemkový úřad, předkupní právo vymezeno pro parkovou plochu zeleně u 
hřbitova v Českém Brodě a pro rozšíření hřbitova. Z tohoto pozemku byl v souvislosti s 
restitučním řízením oddělen a převeden pozemek, který dostal nové číslo KN p.č. 631/21 o 
výměře 3.096 m2. Tento pozemek je ve vlastnictví Bc. J. P. 
Konzultováno s odborem územního plánování - předkupní právo bylo vloženo pouze na části 
původního pozemku č. 631/14, na nově vzniklém (odděleném) pozemku č. 631/21 předkupní 
právo dle územního plánu není. 
Byli jsme požádáni Bc. J. P., kterého zastupuje advokátní kancelář, o zrušení předkupního 
práva na pozemku č. 631/21 v katastru nemovitostí, jedná se o narovnání skutečného stavu. 
V srpnu nešlo tuto žádost řešit, na výpisu z katastru byla vložena Poznámka o podaném 
dovolání ve věci podle § 23 odst. 1 písm. o)kat. zák. k parcele 631/21 - Oznámení o 
podaném žalob. návrhu o dovolání se neúčinnosti práv. jedn. proti rozsudku OS v 
Kolíně......... pod značkou Z-19172/2022-204.  Nyní je již tato poznámka o podaném odvolání 
vymazána a může se žádost předložit k projednání. 
Rada města na jednání dne 15. 2. 2023 přijala usnesení č. 66/2023, kterým I. doporučuje 
zastupitelstvu města souhlasit se zánikem předkupního práva podle § 101 odst. 1 stavebního 
zákona k pozemku KN p.č. 631/21 v obci a k.ú. Český Brod. II. doporučuje zastupitelstvu 
města pověřit starostu města Mgr. Tomáše Klineckého podpisem žádosti o zrušení 
předkupního práva dle § 101 stavebního zákona. 
 
2) Návrh odboru na řešení (doporučení – zamítnutí) 
Odbor rozvoje navrhuje souhlasit se zrušením předkupních práv (parkové plocha zeleně u 
hřbitova a pro rozšíření hřbitova) na nově vzniklém pozemku KN p. č. 631/21 o výměře 3.096 
m2 v obci a k.ú. Český Brod. 
 
3) Dopady řešení na rozpočet města 
x 
 
4) Vazba na Strategický plán či jiné dokumenty města 
x 
 
5) Soulad se Směrnicí pro zadávání zakázek malého rozsahu  
x 
  
 
 
Mgr. Klinecký požádal o úvod paní vedoucí odboru rozvoje, načež Mgr. Dočkalová popsala 
informace k bodu dle podrobné důvodové zprávy.  
Do diskuze se nikdo nepřihlásil a bylo přistoupeno k hlasování o předloženém návrhu 
usnesení. 
  
 
s c h v á l e n o (Pro: 19 - Mgr. Tomáš Klinecký, Ing. Milan Majer, Pavel Kvasnička, Ing. arch. 
Markéta Havlíčková, Ing. Evžen Pospíšil, PhDr. Vladimír Jakub Mrvík PhD., Martin Sahula 
DiS., Bc. Karolína Blažková, Mgr. Hana Bohatová, Václav Hájek, Ing. Lucie Hovorková, 
Tomáš Charvát, Ing. Martin Janků, Ing. Jaroslav Kokeš, Ing. Jakub Nekolný, Mgr. Jiří Slavík, 
Bc. Jiří Stuchl, MUDr. Ing. Jan Sýkora, Bc. Petr Šmejkal, Proti: 0, Zdrželo se: 0) 
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                                                                                                 Usnesení č. 80/2023 
Zastupitelstvo města 
 
 
I.      souhlasí 
 
   se zánikem předkupního práva podle § 101 odst. 1 stavebního zákona k pozemku KN p. č. 
631/21 v obci a k. ú. Český Brod. 
  
 
 
II.      pověřuje 
 
   starostu města Mgr. Tomáše Klineckého podpisem žádosti o zrušení předkupního práva 
dle § 101 stavebního zákona. 
  
 
14. Prohlášení vlastníka nám. Arnošta z Pardubic 1384 
 
1) Informace o materiálu pro RM (ZM) 
Bytový dům nám. Arnošta z Pardubic 1384 je postaven na pozemku p. č. st. 1888 v k. ú. 
Český Brod, který je ve vlastnictví města Český Brod. Na výstavbu domu byla čerpána 
dotace od Ministerstva pro místní rozvoj v roce 2013, kterou byl vázán převod jednotlivých 
bytových jednotek dobou 20 let. Na základě rozhodnutí č. 141/2013 ministerstva pro místní 
rozvoj ze dne 31. 10. 2013, o vyhlášení dodatků, které upravují změnu vázací doby platnosti 
podmínek pro nakládání s byty postavenými s dotací, k programům na podporu výstavby 
nájemních bytů v letech 2000 - 2013, město Český Brod požádalo o zkrácení vázací doby u 
výše uvedené akce. Ministerstvo pro místní rozvoj žádosti města vyhovělo, a to z důvodu, že 
vázací doba 10 let uplynula dnem 11. 12. 2012, bylo možné vklad zástavního práva zrušit. 
Zástavní právo bylo zrušeno dne 28. 5. 2015. 
Bytový dům nám. Arnošta z Pardubic 1384 je spojen průjezdem s domem nám. Arnošta z 
Pardubic 25 přes který je vstup na pozemky p. č. st. 1523, st. 97, p. č. 147/1, p.č. 968, p.č. 
149, p. č. 2090  v k.ú. a obci Český Brod,  které jsou též v majetku města. Vzhledem ke 
skutečnosti, že průjezd je součástí domu nám. Arnošta z Pardubic 1384 a při privatizaci by 
mohlo dojít ze strany nových majitelů bytových jednotek k znemožnění přístupu k těmto 
pozemků byla v katastru nemovitostí zapsána služebnost cesty, stezky, věcné břemeno  v 
právu zřídit, vést, provozovat a udržovat inženýrské sítě včetně jejich příslušenství, vstupovat 
a vjíždět motorovými vozidly pro vlastníka pozemku ve prospěch pozemků  p.č. st. 1523, st. 
97, p.č. 147/1, p.č. 968, p.č. 2090 v k.ú. a obci Český Brod. Věcné břemeno je součástí 
prohlášení vlastníka. 
Na základě výše uvedených skutečností bylo vyhotoveno prohlášení vlastníka, které rada 
města Český Brod usnesením č. 74/2023 ze dne 15. 2. 2023 doporučuje zastupitelstvu 
města souhlasit s prohlášením vlastníka pro dům č. p. 1384 nám. Arnošta z Pardubic v 
Českém Brodě, který vymezuje bytové jednotky v domě. 
 
2) Návrh odboru na řešení (doporučení – zamítnutí) 
Rada města Český Brod usnesením č. 74/2023 ze dne 15. 2. 2023 doporučuje zastupitelstvu 
města souhlasit s prohlášením vlastníka pro dům č. p. 1384 nám. Arnošta z Pardubic v 
Českém Brodě, který vymezuje bytové jednotky v domě. 
 
3) Dopady řešení na rozpočet města 
 
 
4) Vazba na Strategický plán či jiné dokumenty města 
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5) Soulad se Směrnicí pro zadávání zakázek malého rozsahu 
 
 
  
Mgr. Klinecký – prosím o slovo Mgr. Dočkalovou. 
Mgr. Dočkalová – podrobnosti jsou popsané v důvodové zprávě, jedná se o prostor mezi čp. 
24 a 25, vjezd na dvůr čp. 25 je přes pozemek 1384 a věcná břemena jsou na všech 
pozemcích, které se ve dvoře nacházejí. 
Mgr. Klinecký – je otevřena diskuze. 
JUDr. Marková – představa byla taková, že by se průchodem dalo chodit do dalších částí pro 
veřejnost, což ale současná věcná břemena nedovolují. Přístup je pouze pro vlastníka 
sousedních pozemků, což je město, pro nikoho jiného ne. 
Mgr. Klinecký - pokud se nikdo další nehlásí, diskuzi končím a nechám hlasovat o 
předloženém návrhu usnesení. 
  
 
s c h v á l e n o (Pro: 19 - Mgr. Tomáš Klinecký, Ing. Milan Majer, Pavel Kvasnička, Ing. arch. 
Markéta Havlíčková, Ing. Evžen Pospíšil, PhDr. Vladimír Jakub Mrvík PhD., Martin Sahula 
DiS., Bc. Karolína Blažková, Mgr. Hana Bohatová, Václav Hájek, Ing. Lucie Hovorková, 
Tomáš Charvát, Ing. Martin Janků, Ing. Jaroslav Kokeš, Ing. Jakub Nekolný, Mgr. Jiří Slavík, 
Bc. Jiří Stuchl, MUDr. Ing. Jan Sýkora, Bc. Petr Šmejkal, Proti: 0, Zdrželo se: 0) 
 
                                                                                                 Usnesení č. 81/2023 
Zastupitelstvo města 
 
 
I.      souhlasí 
 
   s prohlášením vlastníka pro dům č. p. 1384, nám. Arnošta z Pardubic v Českém Brodě, 
který vymezuje bytové jednotky v domě. Návrh prohlášení vlastníka je přílohou originálu 
zápisu k tomuto usnesení. 
  
 
II.      pověřuje 
 
   starostu města Mgr. Tomáše Klineckého podpisem výše uvedeného prohlášení vlastníka. 
  
 
15. Ukončení aktivit v Agendě MA21 a přeobsazení funkcí Zdravého města 
 
1) Informace o materiálu pro RM (ZM) 
Zastupitelstvo města na svém zasedání dne 17. 6. 2009 usnesením č. 48/2009 schválilo 
členství města v asociaci Národní síť Zdravých měst ČR (NSZM ČR) a dále schválilo 
Deklaraci Zdravého města. Od roku 2010 město naplňovalo kritéria MA21, nejprve v 
kategorii D a od r. 2011 v kategorii C. Tato kategorie byla obhájena i za rok 2022.  
V souladu s požadavky pro naplňování kritérií agendy MA21 byl usnesením ZM č. 52/2019 
ze dne 17. 4. 2019 jmenován odpovědným politikem Zdravého města a místní agendy 21 
starosta města, Ing. Jakub Nekolný. Usnesením RM č. 34/2022 ze dne 19. 1. 2022 byla 
koordinátorkou místní Agendy 21 a Zdravého města ustanovena Bc. Martina Vlastníková.  
V průběhu let došlo k oddělení agendy Zdravého města a MA21. Původně schválená 
deklarace zůstává v platnosti (pro zachování členství města v NSZM není potřeba schválení 
nové deklarace) a stejně tak i členství města v asociaci NSZM ČR. Členství je podmíněno 
úhradou členského příspěvku, který činí 2,50 Kč na obyvatele. Výše členského příspěvku pro 
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rok 2023 činí 17 410 Kč. 
Rada města na svém jednání dne 15. 3. 2023 rozhodla o ukončení aktivit směřujících k 
plnění kritérií v Agendě MA21. Naplňování stejných cílů realizujeme již v rámci členství v 
asociaci Národní sítě Zdravých měst ČR. Předpokladem členství v asociaci NSZM je 
ustanovení základních odpovědností za program Zdravé město, kterými jsou:  
• politik odpovědný za realizaci programu Zdravé město (člen politického vedení – starosta, 
místostarosta, radní) - je pověřen zastupitelstvem města 
• koordinátor programu Zdravé město (zaměstnanec městského úřadu) - zastupitelstvo 
města může pověřit jeho jmenováním radu města. 
 
2) Návrh odboru na řešení (doporučení – zamítnutí) 
Je v kompetenci ZM. 
 
3) Dopady řešení na rozpočet města 
 
 
4) Vazba na Strategický plán či jiné dokumenty města 
 
 
5) Soulad se Směrnicí pro zadávání zakázek malého rozsahu 
 
 
  
Mgr. Klinecký – pro město je důležité setrvat v Národní síti Zdravých měst ČR, ale v MA21 
není tak perspektivní setrvávat, proto předkládáme tento bod, soubor potřebných procesních 
záležitostí je v jednotlivých návrzích usnesení. Otevírám diskuzi. 
Ing. Nekolný – musím nahlásit střet zájmů. Chci jen říct, že obě zmiňované věci jsou 
propojené a souvisí spolu, podle mě má když, tak smysl zůstat v MA21 a ne opačně. MA21 
tlačí na města v plnění např. veřejných projednání, participativního rozpočtu atd., proto když 
MA21 opustíme, mohly by tyto záležitosti začít upadat, proto bychom měli opustit buď obě 
asociace, nebo ani jednu. 
Bc. Stuchl – opustil bych obě, mám informace i z jiných měst, že to nemá velký přínos, a 
navíc město platí poplatek za členství. 
Mgr. Klinecký – nevím, zda již nebyl poplatek 17 tis. uhrazen. Navrhuji kompromis, 
vyhodnotit rok a poté se rozhodnout.  
Ing. Nekolný – dávám PROTINÁVRH – bod dnes stáhnout, prověřit a připravit bod, zda 
agenda zůstane, či ne. 
Ing. Jedličková – myslím, že poplatek za členství je zaplacen. 
Mgr. Klinecký – teď pouze přeobsazujeme místa, kdy Ing. Nekolného nahradí Ing. arch. 
Havlíčková, bod nemusíme stahovat. Jen prosím, z důvodu jednoduššího zpětného 
dohledání materiálu, aby se název bodu doplnil a zněl „Ukončení aktivit v Agendě MA21 a 
přeobsazení funkcí Zdravého města“. 
Ing. Nekolný – dobře, protinávrh stahuji a chtěl bych zadat ÚKOL pro RM/vedení/starostu – 
posoudit členství města v agendě, aby se zbytečně neplatilo 17 tis. za členství, když to 
znamená účast koordinátora na školení jednou ročně.  
Členství by mělo být smysluplné. 
Ing. arch. Havlíčková – na posouzení situace, zda má členství smysl, bych raději měla delší 
čas a absolvovaných více konferencí. 
Ing. Nekolný – další věc je, že pověřovat radu města jmenováním koordinátora programu 
Zdravé město je nadbytečné . 
Mgr. Klinecký – budeme tedy hlasovat pouze první dva návrhy usnesení. O ukončení aktivit 
směřujících k plnění kritérií v Agendě MA21již rozhodla rada města. 
Navrhuji ještě doplnění k zadanému ÚKOLU – podat na červnovém zastupitelstvu 
informaci, zda již město členský příspěvek zaplatilo. 
PhDr. Mrvík – členství by se asi mělo ukončit říjen/listopad, aby se případně nemusel platit 
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další poplatek. 
Ing. Nekolný – a jak to tedy bude s koordinátorem?  
Mgr. Klinecký – koordinátorem bude nadále Bc. Vlastníková a zadaný ÚKOL musí být 
vyřešen do konce října. 
Pokud se nikdo další do diskuze nehlásí, diskuzi končím a nechám hlasovat o prvních dvou 
návrzích usnesení, jak bylo domluveno v diskuzi. 
  
 
s c h v á l e n o (Pro: 19 - Mgr. Tomáš Klinecký, Ing. Milan Majer, Pavel Kvasnička, Ing. arch. 
Markéta Havlíčková, Ing. Evžen Pospíšil, PhDr. Vladimír Jakub Mrvík PhD., Martin Sahula 
DiS., Bc. Karolína Blažková, Mgr. Hana Bohatová, Václav Hájek, Ing. Lucie Hovorková, 
Tomáš Charvát, Ing. Martin Janků, Ing. Jaroslav Kokeš, Ing. Jakub Nekolný, Mgr. Jiří Slavík, 
Bc. Jiří Stuchl, MUDr. Ing. Jan Sýkora, Bc. Petr Šmejkal, Proti: 0, Zdrželo se: 0) 
 
                                                                                                 Usnesení č. 82/2023 
Zastupitelstvo města 
 
I.      odvolává 
 
   Ing. Jakuba Nekolného jako odpovědného politika Zdravého města a místní Agendy 21. 
  
 
II.      pověřuje 
 
   politikem programu Zdravé město Ing. arch. Markétu Havlíčkovou. 
  
 
Původní ostatní návrhy usnesení: 
III.      pověřuje  -  n e p ř i j a t o ! ! ! 
   radu města jmenováním koordinátora programu Zdravé město. 
  
 
16. Zápis z jednání finančního výboru 
 
1) Informace o materiálu pro RM (ZM) 
Na zastupitelstvo města je předkládán zápis č. 3 z jednání finančního výboru ze dne 27. 3. 
2023. 
  
2) Návrh odboru na řešení (doporučení – zamítnutí) 
 
3) Dopady řešení na rozpočet města 
 
4) Vazba na Strategický plán či jiné dokumenty města 
 
5) Soulad se Směrnicí pro zadávání zakázek malého rozsahu 
 
 
  
Mgr. Klinecký – jelikož není přítomen pan předseda finančního výboru, poprosím o slovo 
paní vedoucí finančního odboru. 
Ing. Jedličková – na jednání FV se projednávalo zejména rozpočtové opatření a plán 
kontroly hospodaření PO za rok 2022, detailní informace jsou v předloženém zápisu. 
Mgr. Klinecký – otevírám diskuzi k tomuto bodu. 
Ing. Nekolný – bude se bourat vyhořelé silo? Okolí objektu není úplně bezpečné. 
Mgr. Dočkalová – souhlas s demolicí byl vydán, stavební úřad žádá dodatečné informace. 
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Problém je, že na silu je „přilepená“ plechová stavba, která potřebuje řádnou projektovou 
dokumentaci, abychom dostali povolení k demolici. Dokola je v tuto chvíli natažená pouze 
páska. 
Ing. Nekolný – máme nějaký časový odhad, kdy to bude vyřešené?  
Mgr. Dočkalová – cca 2 měsíce. 
Ing. Pospíšil – jen doplním, že technické služby upravily zabezpečení, aby nemohl nikdo na 
zadní kolej. 
Mgr. Klinecký – pokud se nikdo další nehlásí, diskuzi končím. 
 
Informace byla zastupitelstvem města projednána. 
  
 
 
17. Výzva k projednání Petice občanů ul. K Dolánkám, Český Brod 
 
1) Informace o materiálu pro RM (ZM) 
Dnes 8. 3. 2023 byla doručena výzva k projednání petice občanů ulice K Dolánkám v 
Českém Brodě - MUCB 13039/2023, která byla podána 24. 6. 2020. Petice byla řešena na 
jednání 17. rady města, která se uskutečnila 1. 7. 2020, v přílohách je vložen zápis z rady, 
kde byl zadán úkol - svolat jednání s obyvateli ulice K Dolánkám.  
Projektová dokumentace je nyní pozastavena.  
Výzva k projednání petice bude předložena na jednání Komise územního rozvoje, 
stavebnictví a dopravy, která se bude konat dne 13. 3. 2023. 
Informace z odboru rozvoje:  
Město Český Brod podepsalo dne 13. 4. 2018 Smlouvu o dílo o dodávce projektových prací 
a inženýrské činnosti č. 201800058/OR na zpracování projektové dokumentace a dalších 
dokumentů pro následné výběrové řízení na zhotovitele akce "Český Brod, ul. K Dolánkám 
– vodovod, kanalizace a nová dešťová kanalizace – Projektové dokumentace“ s Ing. 
Milanem Hamšíkem, Na Rozcestí 691/30, 664 48 Moravany u Brna, IČO: 12170674. 
Zpracovatel projektové dokumentace odevzdal PD DÚR + DSP s nabytím právní moci SP 
21. 10. 2019. Po několika urgencích ze strany města byla zaslána zpracovatelem pracovní 
verze PD DPS k připomínkám provozovateli a zástupci města dne 16. 3. 2021. Připomínky 
zástupců provozovatele a města byly zaslány zpět dne 23. 3. 2021. Opětovně byl pan Ing. 
Hamšík urgován a byla mu zaslána dne 8. 3. 2022 poslední výzva s určením termínů 
odevzdání zbylého předmětu díla dle SoD a s případným návrhem Dodatku č. 1 k SoD s 
vypuštěním PD DPS a dalších dokumentů. Tyto termíny pan Ing. Hamšík e-mailem dne 8. 3. 
2022 akceptoval. Od té doby město Český Brod neobdrželo již ani přislíbené dílo a ani 
žádnou reakci ze strany Ing. Hamšíka.   
Pro informaci dále uvádíme, že prodloužení pravomocného stavebního povolení bylo již 
zajišťováno pracovnicí Odboru rozvoje.  
Následně byly dne 9. 9. 2022 zaslány podklady s žádostí o zpracování cenové nabídky na 
dopracování PD DPS dle připomínek a dalších dokumentů pro VŘ na zhotovitele stavby 
panu Ing. J. Sobolovi, který přislíbil zpracování. Město Český Brod zatím CN neobdrželo. 
Ostatní oslovení projektanti nevyslovili zájem dopracování PD DPS a dalších dokumentů po 
jiném projektantovi. - rada města na svém 5. jednání vzala na vědomí informace o stavu 
zpracování předmětu díla podle smlouvy o dílo na akci "Český Brod, ul. K Dolánkám - 
vodovod, kanalizace a nová dešťová kanalizace - projektová dokumentace" s Ing. Milanem 
Hamšíkem, Na Rozcestí 691/30, 664 48 Moravany, IČO: 12170674 a o dalších provedených 
krocích - usnesení RM č. 123/2023 ze dne 15. 3. 2023.   
 
2) Návrh odboru na řešení (doporučení – zamítnutí) 
 
3) Dopady řešení na rozpočet města 
 
4) Vazba na Strategický plán či jiné dokumenty města 
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5) Soulad se Směrnicí pro zadávání zakázek malého rozsahu 
 
 
  
Mgr. Klinecký – informace k problematice akce „Český Brod, ul. K Dolánkám – vodovod, 
kanalizace a nová dešťová kanalizace – Projektové dokumentace“ a také vyjádření odboru 
rozvoje k aktuální situaci jsou popsány v důvodové zprávě. Bohužel město od března 2022 
neobdrželo již ani přislíbené dílo a ani žádnou reakci ze strany zhotovitele akce, ostatní 
oslovení projektanti nevyslovili zájem dopracování projektové dokumentace a dalších 
dokumentů po jiném projektantovi. 
Zmínil bych ještě, že s Ing. Fottem bude projednávaná možnost zavedení zóny 30 mezi 
Tuchorazskou ulicí a sídlištěm a také možnost aby ulice Roháčova sloužila i pro výjezd k ulici 
K Dolánkám. Otevírám diskuzi, nevidím se nikoho hlásit, diskuzi tedy končím a nechám 
hlasovat o předloženém návrhu usnesení. 
  
 
s c h v á l e n o (Pro: 19 - Mgr. Tomáš Klinecký, Ing. Milan Majer, Pavel Kvasnička, Ing. arch. 
Markéta Havlíčková, Ing. Evžen Pospíšil, PhDr. Vladimír Jakub Mrvík PhD., Martin Sahula 
DiS., Bc. Karolína Blažková, Mgr. Hana Bohatová, Václav Hájek, Ing. Lucie Hovorková, 
Tomáš Charvát, Ing. Martin Janků, Ing. Jaroslav Kokeš, Ing. Jakub Nekolný, Mgr. Jiří Slavík, 
Bc. Jiří Stuchl, MUDr. Ing. Jan Sýkora, Bc. Petr Šmejkal, Proti: 0, Zdrželo se: 0) 
 
                                                                                                 Usnesení č. 83/2023 
Zastupitelstvo města 
 
 
I.      projednalo 
 
   petici občanů ul. K Dolánkám, Český Brod. 
  
 
18. Projekt Stolpersteine - Kameny zmizelých v Českém Brodě 
 
1) Informace o materiálu pro RM (ZM) 
Na 22. jednání rady města dne 1. 11. 2022 byl PhDr. Vladimírem Jakubem Mrvíkem jako 
informace připraven materiál o možnosti zapojení města Český Brod do projektu 
Stolpersteine, česky též kameny zmizelých, doslova "kameny, o které je třeba klopýtnout“ 
(pohledem). Jedná se o dlažební kostky (10 x 10 cm) s mosazným povrchem, vsazené do 
chodníku před domy obětí holokaustu a nacistického režimu. Pokládají se po celé Evropě. 
Od roku 2008 se Stolpersteiny nacházejí i v chodnících ve městech v České republice. 
Projekt byl realizován už též v Kolíně ve spolupráci města a Střední stavební školy, česko-
německého fondu, případně Židovské obce. Znovu byla možnost zapojení Českého Brodu 
do projektu projednávána na 3. jednání rady města dne 15. 2. 2023, kde PhDr. Vladimír 
Jakub Mrvík doplnil informace k projektu Kameny zmizelých. Následně bylo přijato usnesení 
č. 68/2023, kdy RM vzala na vědomí předložení informace a pověřila starostu města 
přípravou tohoto zapojení do projektu. Do projektu chce město zapojit i širokou veřejnost, 
která by se mohla spolu podílet na samotné realizaci, například formou sbírky nebo 
sponzorských příspěvků.  
Na výrobu pamětních kamenů má výhradní evropský patent na ochranu duševního 
vlastnictví pan Günter Demnig z Německa. Každá osoba musí mít svůj vlastní kámen. 
Výrobu kamenů a pokládka každého prvního Stolpersteinu v novém místě musí být 
domluvena přímo s německou nadací STIFTUNG – SPUREN – Gunter Demnig. Kontaktní 
osobou je paní A. T. – international@stolpersteine.eu. Cena jednoho kamene je aktuálně 
132 EUR. Tato cena zahrnuje výrobu kamene i jeho osazení. Osazení provádí výhradně pan 

https://cs.wikipedia.org/wiki/Holokaust
https://cs.wikipedia.org/wiki/Nacismus
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Demnig při svých návštěvách České republiky. V našem regionu se problematice věnuje 
PhDr. M. J., pracovnice kolínské knihovny, která má zkušenosti s realizací projektu v Kolíně 
a v některých dalších obcích na Kolínsku a funguje též jako zprostředkovatel kontaktu s 
uvedenou německou nadací.    
V Českém Brodě je evidováno celkem 49 lidí, převážně občanů města židovského původu, 
kteří odtud byli dle dostupných pramenů transportováni a byli zavražděni v koncentračních 
táborech. Ve dvou případech je sporné, že rodina byla transportována přímo z Českého 
Brodu, resp. dostupné informace se liší. Je možné, že někteří židovští občané byli před 
transportem nuceně přestěhování mimo své původní bydliště. Místo, odkud byli 
transportováni, pak může být jiné než jejich původní bydliště. Praxí však je, že i tito lidé jsou 
do projektu zahrnuti.   
Celou akci lze etapizovat. I další obce realizují osazení kamenů v několika vlnách. Je 
evidováno 14 osob s bydlištěm na náměstí a 18 osob v nejbližším okolí náměstí (tedy v 
rámci MPZ). Jako možná první etapa se tedy jeví centrum města. V případě, že bychom 
přistoupili k osazení první skupiny 18 kamenů, jsou aktuální celkové náklady 2.376 EUR 
(podle kurzu platného ke dni 27. 3. 2023 56.415,50 Kč), celkové náklady připomínky všech 
našich českobrodských židovských sousedů pak 153.575,5 Kč. Náklady na realizaci projektu 
by měly být hrazeny částečně z rozpočtu města, ale z větší části z dobrovolných příspěvků 
občanů a firem, například prostřednictvím DONIO.CZ nebo dalších podobných platforem. 
Město tak nemá nést celé náklady akce, ale jen jejich část. Cílem tohoto typu financování 
není jen snížení finanční zátěže, ale též vtažení dalších aktérů do tohoto způsobu 
připomenutí památky našich židovských spoluobčanů.  
Jak je uvedeno výše, kameny jsou v podstatě dlažební kostky a lze je v případě rekonstrukce 
povrchu chodníku vyjmout a znovu osadit.  
 
2) Návrh odboru na řešení (doporučení – zamítnutí) 
Doporučujeme schválit. 
 
3) Dopady řešení na rozpočet města 
V první etapě nejvýše do částky 56.500 Kč. Částka bude v případě kladného rozhodnutí 
zastupitelstva zapracována do rozpočtu města.  
  
4) Vazba na Strategický plán či jiné dokumenty města 
Není relevantní. 
 
5) Soulad se Směrnicí pro zadávání zakázek malého rozsahu 
Není relevantní. 
 
  
 
Mgr. Klinecký – jedná se o občany města židovského původu, kteří odtud byli dle dostupných 
pramenů transportováni a byli zavražděni v koncentračních táborech. Děkuji PhDr. Mrvíkovi 
za jeho práci na projektu a kompletní seznam těchto lidí. Podrobnosti jsou shrnuty v obsáhlé 
důvodové zprávě. Chceme, aby se město do projektu zapojilo, zapojila se veřejnost i 
podnikatelé také do příspěvků. Je otevřena diskuze. 
Ing. Nekolný – projekt se mi líbí, jen si myslím, že památeční kostka bude v betonové dlažbě 
na náměstí působit až příliš nápadně.  Líbilo by se mi osazení například do žulové dlažby, 
což by bylo více reprezentativní a také místo osazení by se mi líbilo například u Kouřimské 
brány. Ale spíš mě zajímá koordinace akce. 
Ing. Majer – kostka je velká 10x10 cm, což je stejný formát jako jsou dlažební kostky na 
náměstí. Výhodou je, že odborný dohled musí být pouze u osazení první kostky, ostatní již 
můžeme osazovat ve své režii. 
PhDr. Mrvík – doplním ke koordinaci, že je důležité říct si o péči o kameny, jedná se o 
leštěnou mosaz. Zle to určitě vypadat nebude, nebál bych se toho. A co se týká míst 
osazení, památeční kameny se dávají před domy, kde ti lidé žili. 
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Mgr. Klinecký – jestliže se do diskuze nikdo další nehlásí, diskuzi končím a nechám hlasovat 
o předloženém návrhu usnesení. 
  
 
s c h v á l e n o (Pro: 19 - Mgr. Tomáš Klinecký, Ing. Milan Majer, Pavel Kvasnička, Ing. arch. 
Markéta Havlíčková, Ing. Evžen Pospíšil, PhDr. Vladimír Jakub Mrvík PhD., Martin Sahula 
DiS., Bc. Karolína Blažková, Mgr. Hana Bohatová, Václav Hájek, Ing. Lucie Hovorková, 
Tomáš Charvát, Ing. Martin Janků, Ing. Jaroslav Kokeš, Ing. Jakub Nekolný, Mgr. Jiří Slavík, 
Bc. Jiří Stuchl, MUDr. Ing. Jan Sýkora, Bc. Petr Šmejkal, Proti: 0, Zdrželo se: 0) 
 
                                                                                                 Usnesení č. 84/2023 
Zastupitelstvo města 
 
 
I.      souhlasí 
 
   s přípravou, realizací a s finanční participací veřejnosti na projektu Stolpersteine - Kameny 
zmizelých na území města Český Brod.  
  
 
 
19. Činnost kontrolního výboru 
 
1) Informace o materiálu pro RM (ZM) 
Na zastupitelstvo je předkládán zápis č. 2 z jednání kontrolního výboru ze dne 27. 2. 2023. 
Dále pak plán činnosti kontrolního výboru na období 2022 - 2026, návrh na provedení kontrol 
příspěvkových organizací.  
 
2) Návrh odboru na řešení (doporučení – zamítnutí) 
Kontrolní výbor schválil navržený plán kontrolní činnosti pro období 2022 – 2026 a 
doporučuje zastupitelstvu města schválit plán kontrolní činnosti kontrolního výboru v 
předloženém znění. 
Kontrolní výbor schválil provedení kontroly příspěvkové organizace Základní škola Český 
Brod, Žitomířská 885, 282 01 Český Brod, IČO: 46383506 a příspěvkové organizace ANNA 
ČESKÝ BROD, sociální služby pro seniory, Žitomířská 323, 282 01 Český Brod, IČO: 
00873713 a pověřuje provedením kontrol všechny členy kontrolního výboru, kontrolované 
období bude rok 2022 a 2023. Předmětem kontroly u obou organizací budou zakladatelské 
dokumenty, agenda veřejných zakázek a smluvních vztahů, směrnice BOZP a PO a 
související agenda, GDPR a související agenda.  
KV doporučuje zastupitelstvu města pověřit KV kontrolou výše uvedených příspěvkových 
organizací v období od 1. 5. 2023 do 30. 11. 2023, v uvedeném rozsahu.  
 
3) Dopady řešení na rozpočet města 
 
 
4) Vazba na Strategický plán či jiné dokumenty města 
 
 
5) Soulad se Směrnicí pro zadávání zakázek malého rozsahu 
 
 
  
Mgr. Klinecký – slovo má pan předseda kontrolního výboru. 
V. Hájek – prosil bych o schválení navržených usnesení, týkajících se schválení plánu 
kontrolní činnosti KV a pověření ke kontrolám vybraných PO. 
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Mgr. Klinecký – je otevřena diskuze k tomuto bodu, jestliže se do diskuze nikdo nehlásí, 
diskuzi končím a nechám hlasovat o předloženém návrhu usnesení. 
  
 
s c h v á l e n o (Pro: 19 - Mgr. Tomáš Klinecký, Ing. Milan Majer, Pavel Kvasnička, Ing. arch. 
Markéta Havlíčková, Ing. Evžen Pospíšil, PhDr. Vladimír Jakub Mrvík PhD., Martin Sahula 
DiS., Bc. Karolína Blažková, Mgr. Hana Bohatová, Václav Hájek, Ing. Lucie Hovorková, 
Tomáš Charvát, Ing. Martin Janků, Ing. Jaroslav Kokeš, Ing. Jakub Nekolný, Mgr. Jiří Slavík, 
Bc. Jiří Stuchl, MUDr. Ing. Jan Sýkora, Bc. Petr Šmejkal, Proti: 0, Zdrželo se: 0) 
 
                                                                                                 Usnesení č. 85/2023 
Zastupitelstvo města 
 
 
I.      schvaluje 
 
   Plán kontrolní činnosti kontrolního výboru pro volební období 2022 - 2026 ve znění přílohy, 
která je součástí originálu zápisu k tomuto usnesení.  
  
 
II.      pověřuje 
 
   kontrolní výbor kontrolou příspěvkové organizace Základní škola Český Brod, Žitomířská 
885, 282 01 Český Brod, IČO: 46383506 a pověřuje provedením kontrol všechny členy 
kontrolního výboru, a to v období od 1. 5. 2023  
do 30. 11. 2023, kontrolované období bude rok 2022 a 2023. Předmětem kontroly budou 
zakladatelské dokumenty, agenda veřejných zakázek a smluvních vztahů, směrnice BOZP a 
PO a související agenda, GDPR a související agenda.             
  
 
III.      pověřuje 
 
   kontrolní výbor kontrolou příspěvkové organizace příspěvkové organizace ANNA ČESKÝ 
BROD, sociální služby pro seniory, Žitomířská 323, 282 01 Český Brod, IČO: 00873713, a 
pověřuje provedením kontrol všechny členy kontrolního výboru, a to v období od 1. 5. 2023 
do 30. 11. 2023, kontrolované období bude rok 2022 a 2023. Předmětem kontroly budou 
zakladatelské dokumenty, agenda veřejných zakázek a smluvních vztahů, směrnice BOZP a 
PO a související agenda, GDPR a související agenda. 
  
 
20. Dopravní model trasy obchvatu podél vysokorychlostní tratě 
 
1) Informace o materiálu pro RM (ZM) 
Na jednání dne 30. 1. 2023 bylo zastupitelstvo města informováno o lednovém jednání na 
ministerstvu dopravy, při kterém byla ministrem dopravy a zástupci Správy železnic 
nastíněna varianta trasy obchvatu města (přeložka silnice II/272) vedená souběžně s trasou 
připravované vysokorychlostní trati (VRT). Jedná se o úsek od městyse Kounice (obchvat 
městyse Kounice) po křížení se silnicí II/330 (Český Brod - Poříčany) a dále až na křížení se 
silnicí I/12 u obce Třebovle. Dle vyjádření zástupců státu i Středočeského kraje je tato 
varianta realizovatelná v časovém horizontu 8 - 10 let, a to na rozdíl od původní trasy dle 
platného územního plánu města. Takto trasovaná silnice by byla částečně financována v 
rámci stavby VRT jako obslužná komunikace trati, částečně z rozpočtu Středočeského kraje. 
Trasa nezasahuje do katastru města Český Brod, ale do katastrů obcí Kounice, Klučov, 
Chrášťany a Třebovle.  
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Krajská správa a údržba silnic nechala vypracovat dopravní model tohoto řešení, který je 
nyní zastupitelstvu předložen. 
  
2) Návrh odboru na řešení (doporučení – zamítnutí) 
 
 
3) Dopady řešení na rozpočet města 
 
 
4) Vazba na Strategický plán či jiné dokumenty města 
 
 
5) Soulad se Směrnicí pro zadávání zakázek malého rozsahu 
 
 
  
Mgr. Klinecký – omlouvám se za předložení materiálu na poslední chvíli, krajská správa a 
údržba silnic nechala vypracovat dopravní model tohoto řešení, který je nyní zastupitelstvu 
předložen, materiály najdete vytištěné na stole. Byly nám také přislíbeny pravidelné 
informace o průběhu akce, plus je na letošní rok plánovaná další schůzka. Myšlenka je 
taková, že ČR by hradila silnici v šířce 4 m a zbytek by doplatil Středočeský kraj, v 8-10 
letech by tak mohla vzniknout souběžně s tratí. Výhoda vybudování silnice podél 
vysokorychlostní tratě je, že by mohla vzniknout v 2030-2032. Otevírám dikuzi. 
Ing. Kokeš – mám dotaz, kdy bude opravena ulice Žižkova, B. Smetany a další věci, které je 
důležité udělat v současnosti, a ne řešit rok 2030. Neměli bychom se vyhýbat problémům 
města, ale řešit aktuální problémy, což jsme slíbili před volbami. 
Ing. Majer – co se týká zmíněných ulic, procházíme projektové dokumentace, přišli jsme s 
návrhy, jak ušetřit, prověřili jsme varianty vsakování atd. Určitě se na všem pracuje, ale 
bohužel se pořád vyskytují problémy, které je potřeba vždy aktuálně řešit (např. výskyt 
bahna, propojení kanalizací v ulicích atd.) a kvůli kterým vše trvá. Situace v těchto ulicích je 
opravdu zlá, nicméně je to pro nás pořád prioritou. 
Mgr. Klinecký – pošleme zastupitelům rozpočet, aby měli představu, jak situace aktuálně 
vypadá. Co se týče vybudování silnice podél VRT, současná situace rychle směřuje k 
projektové dokumentaci a byla by škoda tuto možnost nevyužít. 
Pokud se do diskuze nikdo další nehlásí, diskuzi končím a nechám hlasovat o předloženém 
návrhu usnesení.  
 
 
s c h v á l e n o (Pro: 19 - Mgr. Tomáš Klinecký, Ing. Milan Majer, Pavel Kvasnička, Ing. arch. 
Markéta Havlíčková, Ing. Evžen Pospíšil, PhDr. Vladimír Jakub Mrvík PhD., Martin Sahula 
DiS., Bc. Karolína Blažková, Mgr. Hana Bohatová, Václav Hájek, Ing. Lucie Hovorková, 
Tomáš Charvát, Ing. Martin Janků, Ing. Jaroslav Kokeš, Ing. Jakub Nekolný, Mgr. Jiří Slavík, 
Bc. Jiří Stuchl, MUDr. Ing. Jan Sýkora, Bc. Petr Šmejkal, Proti: 0, Zdrželo se: 0) 
 
                                                                                                 Usnesení č. 86/2023 
Zastupitelstvo města 
 
 
I.      podporuje 
 
   záměr výstavby obchvatu města Český Brod a obchvatu městyse Kounice jako 
komunikace vedené souběžně s plánovanou trasou vysokorychlostní trati v úseku městys 
Kounice - křižovatka se silnicí I/12 u obce Třebovle. 
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Mgr. Klinecký – body řádného programu jsme projednali, požádám návrhovou komisi, aby 
dala dohromady výsledky jednání, a otevírám obecnou rozpravu.  
 
 
Obecná rozprava 
V. Hájek – prosím zastupitele, aby se podívali na zápis z jednání kontrolního výboru do bodu 
č. 3, kde se řešila stížnost paní M., která nikdy nebyla předložena na zastupitelstvu. 
Rád bych ještě vznesl připomínku k tomu, že máme město polepené různými akcemi, jako 
jsou burzy a podobně. Dále pak stále trvající zábory v ulici Krále Jiřího a Suvorovova, na 
které již upozorňuji dlouhodobě, myslím, že by se mělo ke všem přistupovat stejně, ať zábor 
mají, ale platí za něj. 
Mgr. Klinecký – zábory řešíme. Co se týká nelegálních polepů na sloupech veřejného 
osvětlení, poprosím o slovo ředitele technických služeb. 
Ing. Kruliš – zodpovědnost za sloupy osvětlení máme my. Krom oprávněně vylepených 
plakátů na základě smlouvy (např. cirkus), máme za úkol nelegální polepy strhávat, což se 
děláme pravidelně. 
 
Ing. Kokeš – již 2x jsem poukazoval na dobu osvětlení ve městě. Nemáme možnost ovlivnit, 
aby se zhasínalo ráno dřív a večer se lampy rozsvítily později? V tuto dobu už lze ráno v 
5:45 zhasnout, zbytečně se svítí do 6:30. Nedávno jsem byl v Praze a v 5:30 již bylo 
zhasnuto a u nás to nejde? Považuji za důležité, tuto situaci v rámci šetření řešit. 
Druhá připomínka se týká pohotovosti v Českém Brodě, což jsme měli ve volebním 
programu. Rád bych se tedy zeptal, zda se v této záležitosti podnikají nějaké kroky. Nejbližší 
pohotovost v Kolíně je hrozná, přístup k pacientům je opravdu špatný, což se mi z mé 
nedávné zkušenosti potvrdilo. 
Mgr. Klinecký – co se týká osvětlení, máte pravdu, že hodina svícení denně navíc, nebude 
zanedbatelná a určitě by stálo za to, dát podnět na úpravu doby svícení na ČEZ. 
Pokud jde o téma zdravotnictví, nyní řešíme aktuální a akutní problém na pediatrii, jelikož 
končí paní doktorka K. Město bude muset více vstoupit na pole zajišťování zdravotní péče, 
lékařů je bohužel málo, ale rádi bychom ve městě měli čtyři pediatry, plus vyřešit zubní péči.  
Pohotovost je otázkou dostupnosti lékařů, dofinancovává se z městských peněz. Aktuálně 
řešíme prostory pro záchranku, jednáme o vhodné lokalitě, záchranná služba by zde chtěla 
mít novou stanici pro dvě posádky. Obecně je problém zdravotní péče nyní opravdu akutní. 
 
PhDr. Mrvík – všiml jsem si, že došlo k výsadbě stromů v parku na Škvárovně. 
Ing. Vodička – ano, využili jsme náhradní výsadbu za jiné, pokácené stromy a doplnili je tam, 
kde jsou potřeba. 
 
Bc. Šmejkal – rád bych se zeptal na křižovatku u nádraží – 2016 byla dopravní studie, nešlo 
by na zkoušku rozmístit testovací světla?  
Mgr. Klinecký – v té studii se posuzovaly varianty světelné a okružní křižovatky, ještě před 
tím, než město koupilo areál ZZN. Ze studie vyšla lépe okružní křižovatka, čemuž se rada 
města věnovala. Probrala se varianta provizorní světelné křižovatky, i kruhového objezdu, 
bohužel to vždy na něčem ztroskotalo. Nakonec jediná věc, která se realizovala, byl ostrůvek 
s přechodem, který přispěl ke zvýšení bezpečnosti. V roce 2018 město koupilo areál ZZN, a 
od té doby vše směřuje k vybudování okružní křižovatky. 
Bc. Šmejkal – proč nezkusit provizorní světelnou křižovatku např. na 14 dní, není to drahé. 
Mgr. Klinecký – bohužel i to by vyžadovalo určité stavební úpravy. 
Ing. Nekolný – zužovalo by to profily, přechody by se musely přesouvat a chodníky by již 
nemohly být bezbariérové. 
Mgr. Klinecký – co se týká budování okružní křižovatky, jsme již daleko, přesněji před 
vydáním stavebního povolení, které bychom v letošním roce měli mít. 
 
Ing. Nekolný – mám dvě věci, ani ne k diskuzi, ale spíš k zamyšlení. První otázka (stačí 
odpovědět písemně, není potřeba zde otevírat diskuzi) se týká budoucí nové čtvrti v 
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Cukrovaru – v jakém je to stádiu? Zajímalo by mě, zda se někdo zabýval tím, že se tady dají 
uplatnit nějaké záležitosti týkající se „smart city“, protože vznikne úplně něco nového a 
nejdražší je položení infrastruktury. Může to pomoct jak bezpečnosti města, tak dopravě, 
volnočasovým aktivitám atd., bylo by dobré udělat studii proveditelnosti, ne moc drahou, 
podobnou věc připravují třeba Dolní Počernice. 
Mgr. Klinecký – děkuji za podnět, už jsme se o tom také bavili, byť jsme před schválením 
změny územního plánu č. 3 a většina těchto věcí je pak otázka projektové dokumentace, 
kterou bude developer připravovat a s námi projednávat. 
Ing. Nekolný – druhá věc se týká nemocnice, kde je město vlastníkem a nachází se tam 
společnosti, které jsou nájemci. Několik těchto společností (Anesan, českobrodská 
nemocnice, RTG, laboratoř a další) si sami udělali vnitřní opravy\úpravy, které jdu za 
nájemcem, ale teď chybí v hlavní budově a v budově G větší investice, které jsou povinností 
vlastníka. Byl bych rád, aby se vedení města zamyslelo, jak dál postupovat. Dostaly se ke 
mně informace – jelikož končí nájemní smlouva s velkým provozovatelem, že je uvažováno o 
„přesoutěžení“ nájmu. Chtěl bych před tímto varovat, zdravotnictví je přeregulované a 
provozování zdravotnické činnosti je vázáno na licence a smlouvy s pojišťovnami. V případě, 
že by se současný nájemce již přihlásit do soutěže nechtěl, nebo by to vyhrál někdo jiný, byl 
by schopen si odvézt vybavení sebou a město by mělo problém prostory obsadit a dále 
využít. V případě, že se město rozhodne tyto prostory využívat pro účel školství či kulturu, je 
to v souladu s územním plánem, nic jiného tam již v souladu není. Z těchto důvodů bych byl 
rád, aby se město zamyslelo nad tím, zda vstoupit v jednání se současným nájemcem, zda 
vůbec z jejich strany trvá zájem provozovat zde dále zdravotní činnost. Pak by byla možnost 
dále jednat o navýšení nájemního vztahu v různých finančních mechanizmech, např. formou 
předplaceného nájmu, zkrátka najít způsob, jak by se finance ze soukromého sektoru, mohly 
dostat do majetku města. 
Ing. Majer – k zásadnějším rozhodnutím potřebujeme vědět, kolik financí potřebujeme. 
Odbor rozvoje má úkol vyčíslit, kolik by která budova potřebovala v nejbližších 5-10 letech a 
cesty jsou tři: 1. prodat to, vše potřebné zaplatí soukromý investor, 2. seženeme investora a 
objekt budeme mu to pronajímat, 3. půjčit si finance – tuto zásadní otázku musí 
zastupitelstvo vyřešit. 
Mgr. Klinecký – samozřejmě už přemýšlíme, co dál se smluvním vztahem dělat po tom roce 
2025, takže máme cca 2 roky. Jedna z variant samozřejmě je, že by současný nájemce 
pokračoval, potom je potřeba, aby nájem pokrýval aspoň nutné investice, což bohužel 
současné nájemné nesplňuje. Bude samozřejmě záležet na tom, jak dopadnou další jednání.  
Ing. Nekolný – možností je samozřejmě víc. Společnosti si budou své investice chránit, 
potřebují něco do vstupního jednání. Nájemné, které tam je teď, neodpovídá současné době, 
zejména kvůli inflaci. Měli bychom každopádně jednat rychle, měli bychom předat důležité 
informace současným partnerům, jelikož je reálné, že o ně přijdeme. Neříkám, že to má 
město prodat, investovat z městských peněz, pouze chci, abychom moc dlouho neotáleli a 
zvolili to nejlepší řešení pro město. 
 
Odchod z jednání Bc. Stuchl ve 20:34 hod. 
 
T. Charvát – jsou nějaké nové informace ohledně MŠ Kollárova?  
Mgr. Klinecký – dotaci jsme v rámci iROP bohužel neobdrželi, do OPŽP je žádost podaná, 
hlavní informace je, zda dojde k navýšení alokace, která by byla pro nás potřebná. Zatím nic 
dalšího nevíme, oficiální závěr není, čekáme na výsledky z OPŽP. 
T. Charvát – školka se řeší již tři volební období, i když současnou situaci chápu, budova je v 
havarijním stavu, voda teče po stěnách, na mnoha místech je plíseň. Vím, že se na tom 
pracuje, projekt je krásný, jen se bojím, aby nedošlo k nějaké havárii. 
Mgr. Klinecký – vím, že je stav zlý. Máme projekt, máme stavební povolení, podanou již 
druhou žádost o dotaci, víc ale bohužel teď nevím. 
P. Kvasnička – vše se projednávalo i na radě, stojíme před rozhodnutím, zda školku udělat i 
bez dotace. Pokud bychom využili projektovou dokumentaci a povolení, znamenalo by to pro 
město investici 80-100 mil., což je nerealizovatelné a připravili bychom se tím o další 
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projekty. 
Ing. Majer – to nelze, v současnosti je rozpracováno dalších x projektů. 
 
Bc. Šmejkal – máme nějaké informace k vysílačům v Liblicích?  
Mgr. Klinecký – nová informace je, že se zatím bourání nechystá. Běžná údržba nákladná 
není, co je nákladné, je výměna lan. Můžeme zjistit aktuálnější informace a dáme vědět. 
 
 
Pokud se do obecné rozpravy nikdo další nehlásí, obecnou rozpravu končím a poprosím 
návrhovou komisi o shrnutí dnešního jednání. 
MUDr. Ing. Sýkora za návrhovou komisi přečetl shrnutí výsledků usnesení z dnešního 
jednání. 
 
Mgr. Klinecký poděkoval zastupitelům a všem přítomným za účast a popřál hezký zbytek 
večera. 
 
Jednání bylo ukončeno v 20:45 hod. 
 
 
 

 
 
 
 

Mgr. Tomáš Klinecký  Ing. Jaroslav Kokeš, Tomáš Charvát 
starosta města ověřovatelé zápisu 

 


